
Saila Kodea Intzidentziaren data Deskribapena Egoera
ALKATETZA 20181224 2018/12/20 Une honetan Arrasatek daukan autobus geltokia ez da batere egokia Arrasate moduko herri baterako. Nire 

proposamena da behar bezalako geltoki estali bat egitea, komunekin eta itxaroteko leku egoki batekin.
Erantzunda

ALKATETZA 20181188 2018/12/12 No me parece lógico que los niños no puedan participar en la eleccion del muro de Makatzena o en cualquier 
otro, ya que va a ser un sitio para ellos. 

Erantzunda

ALKATETZA 20181151 2018/12/03 Gomestio ondoko zuhaitzean, erle asiatikoen habia dirudiena ikusi dugu gaur goizean. Jakinean zeundeten? Erantzunda

ALKATETZA 20181147 2018/12/03 Buenos días soy una madre que en invierno no sabemos que hacer con los niños porque aquí no loponeis fácil te 
encuentras que no hay nada para puedan estar no pensáis nos tenemos que marchar a Vitoria  porque aquí no 
hay nada es muy triste que igual que penséis en los mayores con centro de jubilados no penséis en los críos es 
lamentable  en los tiempos que vivimos

Erantzunda

ALKATETZA 20181116 2018/11/26 En la calle Elkano 28, en el jardin hay unas plantas muy grandes que atraen a las avispas. Hay muchas avispas y 
esta cerca de un colegio. Me parece que es peligroso y que se deberían quitar dichas plantas. 

Erantzunda

ALKATETZA 20181115 2018/11/26 Hola, tras conversación telefónica envio detalle solicitado de las pintadas observadas: 
-2 fotos hacia la iglesia de gesalibar 
-la úl ma hacia el campo de fútbol de atxabalpe 
Saludos 
 
 

Erantzunda

ALKATETZA 20181104 2018/11/23 Garagartzako Rugbi zelaian `abavispa asiática`bb delakoa dagoela ematen du. Horrela izanez gero komeniko 
litzake kentzea.

Erantzunda

ALKATETZA 20181103 2018/11/23  
Legargain 7-1rako soportaletan arrazoi poli kodun pintadak daude.  
 
Komunitateak, Udalak pintada hauek garbitzeko eskatzen du, (argazkiak atxikitzen dira)  
 
Zuen erantzunaren zain,  
 
Ondo izan 
 

Erantzunda

ALKATETZA 20181086 2018/11/20 He visto un nido en las Malvinas, calle maitena,a la saluda de los garajes Erantzunda

ALKATETZA 20181079 2018/11/19 Hola buenas, esta pintada se encuentra en el paseo 
Justo debajo se la ikastola arizmendi del barrio de Santa Teresa 
Me han comentado que podía informar mediante este teléfono de usted 
Un saludo  y espero la borren lo antes posible, muchas gracias

Erantzunda

ALKATETZA 20181067 2018/11/19 Kaixo,les agradeceria, hiciésemos,una REFLEXION sobre la escasez de RESIDENCIAS PARA ENFERMOS 
MENTALES,en Arrasate,y no tener que trasladarnos hasta irun todas las semanas, con las dificultades que 
conlleva,pues son personas que necesitan de terceros en la vida diaria. Ondo izan. 
 

Erantzunda

ALKATETZA 20181015 2018/11/09 Kaixo Alkate anderea, neuk ailegatzen zaitut proposamen bat, nahi degu arrasateko autobusa San Juan de Dios 
eta Aita menira ailegatzea autobusa, zergatikan nola gaude Gipuzkoan eta Gesalibar da Arrasatekoa, nahi degu 
Lurraldebusekin eta Mugi txartelarekin ordaindu. Ahal bada ailegatzea mugi txartelarekin, San Juan de Diosekoek 
eta Aita Menikoek eskertzen dizugu asko.  
Mila esker zure arretagatik. 

Erantzunda

ALKATETZA 20181013 2018/11/09 Berriro ere pintadak atertu dira paseoan. Ikusi argazkiak Erantzunda

ALKATETZA 20181007 2018/11/08 En la calle Elkano se están viendo avispas asiáticas, por la zona de los jardines de San Antolín. Erantzunda

ALKATETZA 20180935 2018/10/18 Pintada berria, agertu da 
 Eskerrik asko

Erantzunda

ALKATETZA 20180904 2018/10/15 HOY 14 OCT.2018 ,HEMOS VISTO UN NIDO DE ABEJA ASIATICA EN LA CRESTA DE UN PINO ,SITUADO TRS 
ALECOOP. 
 
POR FAVOR AVISEN A LA PERSONA QUE SE ENCARGA DE ELIMINARLOS. 
 
ADJUNTO FOTOS. 
 
ESKERRIK ASKO. 

Erantzunda

ALKATETZA 20181195 2018/12/14 Hola 
Quisiera solicitar que la renovación  de la tarjeta MUGI se realice en Arrasate 
Me parece inconcebible  que siendo un pueblo mayor que Aretxabaleta  tengamos que ir a la renovación 
Esperando que se solucione sa sfactoriamente para tod@s los  habitantes de Arrasate 
 
Nota: Me he dirigido al Ayuntamiento de Arrasate para que  tenga constacia de este problema, pero la queja 
oficial la remi ré a MUGI, ya que es la Diputación el órgano competente. 
 
Eskerrik asko y un Saludo

Erantzunda

ALKATETZA 20181211 2018/12/17 Kaixo: 
Quiero avisar de que hay una pintada en el barrio de Makatzena en la fachada de los garajes que hay al principio 
del barrio. Espero que pronto la quiten. Un saludo. 

Irakurria



ALKATETZA 20181095 2018/11/21 En la calle Elkano 28, en el jardin hay unas plantas muy grandes que atraen a las avispas. Hay muchas avispas y 
esta cerca de un colegio. Me parece que es peligroso y que se deberían quitar dichas plantas. 

Irakurria

BERDINTASUN SAILA 20180900 2018/10/10 Un grupo de mujeres de más de 60 años nos apuntamos a un cursillo de dos semanas para aprender a andar en 
bici en Eskoriatza. Hay muchas mujeres de aquella época que no sabemos andar en bici. Hemos aprendido 
bastante.  Por revertir una consecuencia de la desigualdad  y para reclamar la movilidad sostenible pedimos la 
organización de otro cursillo de estas características en Arrasate. Reclamamos al Ayuntamiento otro cursillo. 
Eskerrik asko.

Erantzunda

GAZTERIA 20181228 2018/12/20 Txikitxokoan entxufeak (bat behintzat bai) babestu gabe daude, eta oso baju daude. Tipixak oso arriskutxuak 
daude, atzo bat jausi jaten burura eta ia zabaldu egin zidan burua, hori heldua naizela, haur bati jausi ezkero.. 
Bertan dagoen karruari tornillo bat falta jako, ez apurtzeko gehiago lotzea komeni da. 

Erantzunda

GIZARTE ZERBITZUAK 20180941 2018/10/22 Egunon: 
Gaur goizeqan udaletxeko gizarte ongizatea bulegoan egon naiz txanda eskatzen eta Azaroak 13rako eman 
didate eguna.  
Nire galdera eta kexa hauxe da: 
Normala da eskaera egune k txandako egunera 22 egun itxarotzea?  
Agur

Erantzunda

GIZARTE ZERBITZUAK 20180940 2018/10/22 Es bochornosoo encontrarse con una política de ayudas que realmente se está quedando muy lejos de las 
necesidades de la ciudadanía actual. Sólo quiero que os pongáis en el lugar de una mujer o un hombre que sea 
las circunstancias que sean se encuentra sólo ante la crianza de una criatura o varias. Está claro que esa 
circunstancia es extraordinaria y merece las ayudas que otras familias adquieren.He visto que en algunos 
ayuntamientos del Estado español están asumiendo ayudas a familias monoparentales para matriculas y 
servicios públicos. Aquí todavía ni se contempla esa situación. Sugiero se hagan una reflexion al respecto, 
gracias.

Erantzunda

HEZKUNTZA 20181037 2018/11/15 Me parece un poco pobre que en los patios de las escuelas como Santa Teresa falte una portería para que los 
chavales jueguen a fútbol. Otro ejemplo más es el de Arrasate Herri Eskola en el cual le falta una canasta, que 
van a jugar 20 chavales en una canasta? Vivimos en un pueblo en el que solo se le da importancia al centro del 
pueblo... 
 

Erantzunda

HEZKUNTZA 20181020 2018/11/12 Egunon! 
Tengo una pregunta, el patio de la ikastola Santa Teresa cuando se hizo la obra nueva quitaron una porteria y no 
la han vuelto a poner, me gustaria saber si la porteria se podria volver a poner, los que somos del barrio 
echamos en falta esa porteria ya que no se puede jugar en buenas condiciones. 
Muchas gracia de antemano! 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181202 2018/12/16  
Porque no se cumplen los horarios de cierre de los bares? Vivo en olarte y ya sé que vivo en el centro pero ya 
estoy un poco harta y asqueada de tener que aguantar lo/s bar/es abierto/s un jueves a las 2:30 de la 
madrugada con la música a tope los viernes los sábados etc... Vivimos en el centro y sé que en ciertas fechas 
tengo que aguantar me pero esto es incivico hay gente que los viernes sábados domingos trabajamos y las leyes 
me da que para tod@s no son iguales. Y luego está el tema de los vasos yo vivo en un bajo y no tengo que 
aguantar los vasos y lo que no son vasos en la ventana. Con todas las quejas que e puesto me parece que ya es 
hora de que se tome alguna decisión porque si esto tendríais que soportar vosotros semana tras semana haber 
si aguantaríais.Eskerrikasko 
 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181197 2018/12/14 Nire semeak ibilgailu berria erosi du eta bestea saldu. Kotxe berriarentzat TAO txartela berriro atera behar izan 
du, hilabete baterako. 
Beraz, bi aldiz ordaindu behar izan du kotxe berria erosteagatik. Kontuan izanda, kotxe zaharra Bilbora saldu 
dela, eta ez duela zerbitzu hori erabiliko,  nire proposamena da TAO ordenantza aldatzea. 
 
Hau da, horrelako kasuetarako bi aldiz ordaindu beharrik ez izatea. Hau da, pertsona batek bi aldiz ez ordaintzea 
TAO txartela.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181182 2018/12/12  
A partir de la noticia de la urbanización de la Avda. de Alava , sería deseable que se talen los pinos y en su lugar 
se planten  
especies autóctonas . Estos pinos ensucian las calles durante todo el año , sus raíces levantan las aceras y tapan 
las fachadas de  
las casas . Teniendo árboles autóctonos tan bonitos , es una pena no poder disfrutar de ellos .  
Esperando se tenga en cuenta esta sugerencia , reciban un saludo

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181157 2018/12/05 En Musakola, para ir al Lidl, hay un paso de cebra enfrente de la farmacia, en la calle Gipuzkoa etorbidea, pero 
luego en el acceso de los coches al aparcamiento del super no hay paso de cebra, éste debería continuar, porque 
si no mucha gente lo cruza creando situaciones de peligro. En el propio parking tampoco hay señalizado ningún 
paso para peatones y esto también es peligroso, los coches al dar marcha atrás puede que no vean a los 
peatones, sobre todo a niñas y niños pequeños. 

Erantzunda



HIRIGINTZA 20181028 2018/11/14 Kaixo! En la calle José Luis iñarra cuando se sale arriba del segundo ascensor hay un paso de cebra que no tiene 
rebaje y para ir con el carrito del beb, es horrible y todavía más peligroso si subimos desde el primer ascensor 
andando, que con las obras que se están haciendo hay que subir por la acera de la izquierda y con los bolardos ni 
siquiera entra el cochecito del bebe de ancho?????? y hay que andar por la carretera. Y es que aunque me 
comprara un carro más estrecho para poder entrar en esa acera en la parte de arriba no hay paso de cebra para 
cruzar a la derecha...es alucinante, Lleva muchísimos años así y creo que debería ser prioritario que la gente no 
tengamos que poner en peligro a nuestros niños porque las aceras son estrechas o no están adaptados los pasos 
de cebra aunque no vivamos en el centro. Por favor arreglenlo cuanto antes ya que este barrio cada vez está 
más mayor y aunque a mí me afecta por el carro de los niños estoy segura de que cada vez va a afectar a más 
sillas de ruedas de personas mayores. Gracias 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181021 2018/11/12 En Meatzerreka, el tramo que va de la carretera secundaria y coge el ramal que va a tres caseríos, uno de ellos 
Galarraga, hay una rama caída y no se puede pasar. Solicita que se retire.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180997 2018/11/05 No sé si es el lugar indicado, pero si los de las obras nos dejan esto delante de los contenedores donde se 
pretende que echemos la basura, reciclajes. Adjunto foto.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180980 2018/10/31 Egun on,  
 
Olarte kaleko bizilagun bat naiz. Goizero goizero, 7tarako, DIAko kamioia etortzen da gauzak deskargatzera. Uste 
dut Arrasaten goizeko 8ak arte ezin dela zaratak ateratzen dituen aktibitaterik egin, beraz eskertuko nizueke 
DIAri esango bazenie kamioia goizeko 8ak arte ezin dela deskargatzen hasi, Arrasateko bizilagunek eskubidea 
bait daukagu lo egiteko, eta gaur egun goizeko 7ta k aurrera olarte kalean ezinezkoa izaten da.  
 
Eskerrik asko

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180978 2018/10/31 Arrasateko Uribarri etorbidea 1 ean bizi naiz. Hasteko OTA jarri diguzue, ondorioz, nahi ta nahi ez egun oso 
aparkatu nahi badugu ordaintzera behartuta gaude. Bestalde, Zuhaitzak landatu dituzue baina hauek 
zementuzko horma batzukin babeztuta daude, ondorioz, autoko txapa egoera onean mantendu nahi badugu 
hobe ez aparkatze are gehiago auto handia izanez gero, oso zaila baita ikutu gabe aparkatzea. Auto handia 
dugunok IBIa altuagoa ordaintzen dugu eta sarri aparkatu ezinda gelditzen gara zementozko horma hoiek direla 
eta. Ezin dira egurrez, edo eta besterik gabe kendu gure herriko arazao handienetariko aparkaleua izanik, 
horrelakorik ez dut inon ikusi, hori jartzea otu zaionari berak bere autoa ea hor aparkatuko lukeen jakin nahiko 
nuke (hau handia izanik.)  
Besterik barik zuen erantzunaren zain. 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180962 2018/10/26 Atsalde on. 
Noiz jarri behar da OTA aragoa Kalean?

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180936 2018/10/19 Kaixo udalatik idazten dizuet kabuenako eta liorrako errepidea noizko arreglatu behar da? egoera tamalgarrian 
dago eta. Ikusi erantsitako argazkia

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180934 2018/10/18 Se adjunto carta del presidente de la comunidad de propietarios Juan Carlos Guerra 3 quejándose de las 
molestias que está causando el bar situado en sus bajos.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180925 2018/10/18 Comunidad Propietarios Zerrajera 5, H20796918.  
Que el local Eroski S.Coop, sito en bajo de la Comunidad, no cumple con horarios de carga y descarga, 
haciéndolo antes de las 8 de la mañana. Como consecuencia, provoca, que los propietarios tengan que soportar 
ruidos desde horas muy tempranas, cuando a lo largo del día hay más de 12 horas para dicho trabajo. Por parte 
de la Comunidad, solicita al Ayuntamiento, que tome las medidas que crea oportunas, para que cumplan los 
horarios que para una buena convivencia aconseja o recoge la Normativa Municipal.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180916 2018/10/17 Udalako kabuena eta lihorra baserriko bidea 
Zulo eta batxez beteta 
Ez duzue asfaltatzea Edo konpontzea pentsatzen? 
Lotsagarria 
Argazkia eransten dut

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180909 2018/10/16 Uribarri parkeko obren inguruan ez dut ulartzen zergatik dauden obrak geldirik. Zergatik hasi ziren ekaina 
bukaeran eta uztala erdian obrak beratu. Bertako auzokideak jolasleku eta elkarleku Gabe geratu gara udako 
egun askotan eta ez dugu inongo mugimendurik. Ez dut obren kudeaketa ona ikusten, eta auzokideen haserrea 
haunditzen doa. 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180907 2018/10/16 Estimada alcaldesa:
Le escribo con el fin de expresar nuestras dudas / preguntas sobre el barrio de arriba de Udala auzoa. 
1) `bfEn qué estado o fase se encuentra el plan especial del barrio de arriba de Udala? 
2) `bfCuándo nos van a asfaltar el acceso del caserio de Liorra y Kabuena? 
3) En la última carrera de "Enduro" se han realizado pintadas de flechas, etc en la carretera / asfalto aún siguen 
en la carretera. 
`bfLes podeis por favor pedir la responsabilidad de quitar ante los que han organizado? y cara al año que viene 
proponerles alguna otra alternativa de señalilzación, por favor

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180903 2018/10/11 Desde que se hicieron las casas de la Cerrajera y otras obras de colectores de fecales etc no se ha hecho una 
limpieza de sedimentos de los cauces de ambos ríos, dando lugar a estrechamientos de cauces y a la 
proliferación de maleza. Hay varios sitios que en los últimos años cuando llueve mucho sube el nivel de forma 
preocupante, donde estaba el antiguo matadero es una, y un poco mas abajo hay varios, del matadero hacia 
arriba bajo el edificio del reloj de la cerrajera, etc, etc, etc. Me pregunto hasta cuando se va a retrasar esta tarea 
de limpieza que a mi se me antoja necesaria por prevención y seguridad ya que aunque los días de 
precipitaciones anuales son cada vez menos cuando hay precipitaciones son cada vez mas copiosas e 
imprevistas dando lugar a crecidas cada año mayores, según he podido observar. 

Erantzunda



HIRIGINTZA 20180878 2018/10/02 Lagun bati multa jarri dutze toldua jarri dauelako lizentziarik eskatu barik. Ta AEK-k eskatu dau bere kartelak 
semaforo etabarretan jartzeko ala? ?? Fotografixian agertzen danak hiliak daroiez San Andresen. Behingoz 
kentzeko eskatukotzazue ez? Ta ordenantziaren arabera eztauko multarik? Edo euskeriaz zer ikusi daukienak 
barra libria dauke? Argazkia eransten dut.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181113 2018/11/26 Semia bizi dan portalak ayuntamientuaren aldetik karta bat jaso dau, ITEan agertzen diezen konponketak eitteko 
plazua bete dala ta lehen bait lehen eitteko esanez. Baina ayuntamientuak bere edifizixuei ITEa pasau dutze? 
Cerrajera kalian utzi zan UCEMeko pabiloiari pasau jako? Zatika jausten dabil. Gero ta burdina gehixau daukoz 
biztan. Holakon baten, kaskote batek norbaitti buruan jo bihotza, argazkixan ikusi leiken moduan. Kalte 
estrukturala da gainera. Ze plazotan konpontzeko asmua daukozue? Zuen buruekin, herritxarrokin daukozuen 
exijentzia maila berdina eukitzia eskatuko neutzueke. Eskerrik asko. 
 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181109 2018/11/23 Quiero poner una queja al Eroski/Center Cerrajera CIF F20033361 situado en la calle Zerrajera nnnº 5 de 
Arrasate-Mondragon. Por los ruidos producidos por los camiones cuando realizan las labores de carga y 
descarga. Por la cercanía que quedan los camiones de la fachada de las viviendas y las vibraciones que  producen 
cuando no paran el motor. 
Quisiera saber si la solera (acera, suelo) donde realizan la descarga está preparada para soportar el peso de los 
camiones, puesto que es el techo de los garajes. No utilizan las rayas amarillas para aparcar los camiones, 
destinadas a carga y descarga.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181108 2018/11/23 Quiero poner una queja por ruidos y molestias continuas al Eroski center de Cerrajera, CIF F20033361 situado en 
la calle Zerrajera nnnnº 5 de Arrasate. Habiendo hablado en numerosas ocasiones con la responsable del 
establecimiento, siguen sin cesar los ruidos producidos dentro del establecimiento por los traslados de la 
mercancias, por la manipulación de esta, por los golpes contra el suelo y paredes de los palés llenos y vacíos, de 
los portazos de puertas, de golpes y arrastres con los carros (traspaletas). Estos ruidos suelen comenzar la gran 
mayoría de los días a partir de las 06:45 de la mañana hasta finalizar la actividad del establecimiento. Un 
momento que se incrementa el ruido por la hora suele ser al cierre, de 9 a 10 de la noche. Que se sienten los 
movimientos de traspalés y mercancías, carreras por la escalera, portazos... Otro momento en el que sube el 
nivel de molestias es a primera hora de la tarde cuando mueven y preparan la mercancía. Otro punto de ruido 
continuo son los nuevos compresores para las cámaras refrigeradoras. Generan un ruido continuo las 24 horas 
del día, todos los días, se oyen desde las viviendas, portal, garajes, por rejillas de respiración de los garajes que 
están en la zona ajardinada y que Eroski utiliza sin haber contado con la comunidad de la urbanización.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181101 2018/11/22 Urtebete goaz azoka egunetan (asteazkena eta ostirala) goizeko 5:00etan esnatzen eta horren eragina gure 
eguneroko bizitzan sufritzen dugu. Kontua da gurpila duten karroek zarata eta bibrazioak eregiten dituztela eta 
nahiz eta leihoak berriak izan eta itxita eduki zarata entzun egiten da. 
 
Arazo hau gizton oardura da, eta udalak hartu behar ditu, eta bizilagunon aldeko kopromisoa eta errespetua 
duera erakutsi. 
 
Badakit arazoa kudeatzea ez dela erraza izango, baina beste udal batzuk atzeratu dute dagoeneko azoka zamalan 
ordutegia, eta neurriak hartu dituzte bizilagunen ongizatea bermatzeko. Kontuan hartu deskantsua eskubidea 
dela, eta gurea ez dela errespetatzen. 
 
Kontuan hartuko duzuelakoan, zuen erantzunaren zain gelditzen naiz.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181100 2018/11/22 Aspalditik ari gara azokaren inguruan kezaka, baina Udalak ez digu inolako erantzunik ematen. Bizilagunok 
osasuna galtzen ari gara. Ikaragarrizko zaratak ateratzen dituzten zamalanak egiten dituzten bitartean, eta 
bizilaguno umore txarrez hasten ditugu asteazken eta os ral guz ak. 
 
Goizeko 5:00etan esnatzen gaituzte eta ez dago eskubiderik.  
 
Azokako langileak bizilagunak baino garrantzitsuagoak al dira? 
 
Mesedez, sarrera ordutegia 7:00ak arte atzeratu ezazue. Badakit ahalmena duzuela, zeren eta aurrekariak 
badaude, adibidez DIA supermerkatuari ordutegia aldatu zitzaion bizilagunen kexei esker.  
 
Guk gauza bera eskatzen dugu.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181099 2018/11/22 Zuengana jotzen dut asteazken eta ostiraletan ospaten den azokak sorrarazten dituen zaratengatik kexatzeko. 
zZaratak eta bibrazioak zenbaterainokoak izn daitezkeen ordenantza bat dago, eta gauzak horrela, eskaten dut 
Udalak neurketak egin ditzala, Udaltzaingoan dagoen sonometroa erabili.  
 
Konpetentzia munizipala da eta neurketa horiek egitea Udalaren lana da. 
 
Ez dago eskubiderik goizeko 5etan bizilagunak esnatzeko. Azkenean osasun arazoa izango dugu. 
 
Horregatik guztiagatik neurketa eign eta lehenbailehen zamalanen ordutegia ateratzea eskatzen dut, edo Biteri 
plazara aldatzea, hasiera batean pentsatuta zegoen bezala. 

Erantzunda



HIRIGINTZA 20181092 2018/11/21 Ayer me multaron en la zona OTA de Mondragón. Expediente 182264 
Hechos: 
 
- 18:45 no pude poner cket, máquina "fuera de servicio - zerbitzuz kanpo" 
- 18:55 hora cuando fui multado 
- 21:54 pagué los 10:15 euros de la multa. Necesité dos intentos para pagarlo 
 
Por otra parte, el sistema electrónicode la OTA funciona bastante mal (por lo menos ayer 19/11/2018). 
 
Por lo tanto exijo que se me devuelvan los 10:15 euros de la multa.

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181090 2018/11/21 Kaixo, 
 
oraindik ere azokako zaratak pairatzen jarraitzen dugu asteazken eta ostiralero (5:00-5:30 aldera). Ez dakit zer 
gehiago egin behar dugun egoera hau aldatu eta gure atsedenerako eskubide unibertsala bermatzeko. 
Hirigintzakoekin bilera bat egin genuen eta hau aldatzeko beraien asmo ona erakutsi ziguten, baina ordundik ez 
dugu aldaketarik igarri, ez da ezer aldatu.  
Ezin dugu honela jarraitu, egin ezazue arren zerbait. 
 
 
 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181052 2018/11/16 Obras de rehabilitación de vivienda en calle legargai eliminando el paso de cebra, ya que esta lleno de camiones, 
escabadora,etc...  
Mi sugerencia es que se desplace provisionalmente hasta fin de obras 
El paso para llevar a la ikastola a mi hijo queda con peligro con la posibilidad que suceda un atropello o accidente 
 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180979 2018/10/31 El 17 de enero de 2017 les envíe un informe y  fotos  sobre  la emisión de humo de la chimenea situada en el  
tejado de Avd. Arrasate, 38. Nnnnnº de queja 0752. 
Estos días me encuentro  con la desagradable sorpresa de que sigue emi do humos con la misma intensidad. 
Ruego realicen las gestiones necesarias para evitar todo los perjuicios que esto ocasiona a todos los habitantes 
que colindan con ese tejado.  
Hoy me he enterado que la chimenea en cuestión la ha colocado en su sala de estar el vecino que vive en el 
úl mo piso de  Zarugalde, 38 
 
 
Un saludo. 

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180973 2018/10/30 Hola, esto es un canalón que está en la calle erguin 21. Está muy atascado y cualquier día le cae a alguien cima. A 
mí me da miedo pasar por debajo. Hoy con lo que está lloviendo cogerá más peso con lo que se puede caer 
antes, además cae un chorro de agua q cuando vamos por debajo tenemos que desviarnos. No sé si a nivel de 
ayuntamiento pueden hacer algo. Gracias

Erantzunda

HIRIGINTZA 20180960 2018/10/26 Kaixo udalatik idazten dizuet kabuenako eta liorrako errepidea noizko arreglatu behar da? egoera tamalgarrian 
dago eta. Ikusi erantsitako argazkia

Erantzunda

HIRIGINTZA 20181205 2018/12/17  
EXPDTE ZENBAKIA: 2018HEAG0007  
Berriz ere zuengana zuzentzen gara, goian aipaturiko expedientearengatik eta erantsita bidaltzen duguna. Bere 
egunean garbiketa egin zuten baina berriz ere zikinkeriz beteta dago, ez dute garbi mantentzeko inungo lanik 
egiten, eta ezin gara beti beraien atzetik ibili garbitzeko eskatzen, beraien ardura izan behar da garbi 
mantentzea, idatzian jasotzen duzuen bezala segurtasunaga k.  
Beraz mesedez eskatzen dugu berriz ere lokaleko jabeari eskatzea garbitzeko, eta aurrerantzean ere garbi 
mantentzeko.  
 
Kontuan izango duzuelakoan. 
 

Irakurria

HIRIGINTZA 20181198 2018/12/17 En vez de poner tantas luces en los árboles, deberían arreglar las aceras. Ando en silla de ruedas y hay muchas 
aceras que no están bien. El paso de cebra de San Andres, donde está el bar Izarra, está mal el paso de cebra, ya 
llevan más de 4 años mal. Donde el juzgado, también esta mal el paso de cebra. Están todos los pasos mal para 
las sillas de ruedas. También el del hotel está mal para pasar, por ejemplo. 

Irakurria

HIRIGINTZA 20181152 2018/12/03 Uribarriko parkea obratan hasi ziren uztailean, eta azkeneko lau astetan geldi daude, ez dago inolako 
aurrerapenik. Zer dela eta? 
Galdera hau azaroaren 8an egin nuen, eta erantzunaren zain nago. 
 

Irakurria



HIRIGINTZA 20181148 2018/12/03 Buenas. 
Os he escrito unas cuantas veces sobre las aceras intransitables que tenemos en José Luis iñarra. Imposible de 
circular con un carro de niños sin tener que hacerlo por la carretera, con el peligro que ello conlleva. Una 
respuesta  vuestra fue excusandoos en el proceso participativo  de presupuestos  que hubo  el año 
pasado.`bfDONDE ESTA EL DE ESTE AÑO?? 
Ahora con las reformas que se están realizando, y con la grúa que hay instalada todavía es mucho más peligroso 
circular por ahí,  ya que el trozo estrecho de acera del lado izquierdo, si bajas por ahí terminas con un bordillo y 
en la carretera en plena curva 
 Sin tener paso de peatones ni nada. 
 ESTOS PROBLEMAS LOS VEMOS LA GENTE, Y EL AYUNTAMIENTO  NO LOS VE?? 
 Por otro lado se os va a pagar una cantidad de unos 50000e por ocupación de vía pública y licencias de obra.. EN 
VED DE AYUDAR A LOS CIUDADANOS  A REFORMAR LAS VIVIENDAS DEL PUEBLO, LES SANGRAMOS  A 
IMPUESTOS. 
 Para otros vien que perdonais 
 Espero que la can dad que vais a cobrar a los vecinos, por lo menos un mínimo  se invierta en el barrio 
Ya que para hacer las chapuzas  que hacéis últimamente, con mucho menos de la cantidad que os vais a llevar se 
puede solucionar 
O sino gastar un poco y hacer las cosas como dios manda 
Que no estamos en el centro, pero seguimos formando parte del pueblo y pagando impuestos cómo los del 
centro 
 Y a ver si un responsable, lee  esto, y le da un par de vueltas al asunto

Irakurria

HIRIGINTZA 20181107 2018/11/23 La barandilla que está en uribarri 1-3-5-7 en una esquina del edificio donde estaba una antigua oficina del BBVA 
está suelta y solicita por segunda vez que se repare, porque en la primera queja que dio no le han hecho caso.

Irakurria

HIRIGINTZA 20181077 2018/11/19 Mi queja ha sido registrada con el número 20181028, y la respuesta que he recibido es que "Urbanismo está 
redactando un proyecto de accesibilidad". Ésta es mi opinión a esa respuesta. 
 
Egun on. 
 
Llevo 4 años viviendo en esta casa en José Luis iñarra y no se ha hecho nada, se que es necesario un proyecto en 
condiciones de accesibilidad porque el barrio es viejo, pero creo que no cuesta tanto hacer rebajes en los pasos 
de cebra ya que son obras menores. Sobre todo el paso de cebra que hay en la parte de arriba junto al segundo 
ascensor, ya que este mismo año se ha levantado ese paso de cebra para meter alguna tubería o algo y lo habéis 
vuelto a dejar sin rebaje. Alucinante. Cómo se hace una obra y a la hora de reconstruir no se hace el rebaje para 
mejorar?

Irakurria

HIRIGINTZA 20181016 2018/11/09 Uribarriko parkea obratan hasi ziren uztailean, eta azkeneko lau astetan geldi daude, ez dago inolako 
aurrerapenik. Zer dela eta?

Irakurria

HIRIGINTZA 20181010 2018/11/09 En Santa Teresa 7. En la subida, en la barandilla, cerca de la entrada del portal, la acera está peligrosa. Ya se han 
caído tres o cuatro personas, la última mi mujer. Está puesto baldosas con círculos y está muy resbaladizo. Por 
favor, pedimos que se cambie, porque hay gente mayor viviendo ahí y esta peligroso. 

Irakurria

HIRIGINTZA 20180880 2018/10/02 Mahaiak eta aulkiak portalaren aurrean jartzen hasi da eta zailtasunak dauzkagu portalean sartzeko. Txekeatu 
mesedez.Argazkia atxikita. Erantzunaren zain, eskerrik asko.

Irakurria

HIRIGINTZA 20181232 2018/12/21 San Andresen, Gudarien plazan sartzeko, asfaltatu berri dute, eta sarbidean, fletxia bakarrik dago sartzeko 
norabidean, eskubira joateko esaten. Baina irtetzeko ez dago fletxarik. Orduan, talkaren bat egon ezkero, 
irteteko fletxarik ez dagoenez, arazoak sortu daitezke. 

Irakurria

HIRIGINTZA 20181216 2018/12/19 Llevo varios años quejándoe porque las personas que llevamos a otras en sillas de ruedas tenemos que levantar 
las ruedas delanteras para subir aceras. Si los políticos están trabajando en este tema este asunto lo tienen 
suspendido. Es el barrio de Sa n Andrés el que peor está y se deberían arreglar o preparar una zona de las aceras 
para que podmos desplazar la silla de ruedas sin tener que elevar la silla.  
El 16-12-2018 quise asar de la carretera, zona de paso de peatones esquina de la fábrica (desaparecida) de 
Polmetasa. Lo ice en la zona más plana y la persona que iba en la silla de uredas se edesplazó hacia delane y casi 
se cae. Suelo utilizar el paso de peatones de Polmetasa para ira al centro del pueblo

Irakurria

HIRIGINTZA 20181215 2018/12/19 Mobilidadeko kontzejalari ahoa betetzen jako Ayuntamientuarentzat oinezkoek eta txirrindulariek preferentzia 
daukiela esanez baina Arrasateko espaloi eta bidegorrien realitateak kontrakua erakusten duzkue.  
San Andresen adibidez, trenbide zarrean, kotxeak ez pasatzeko harriak mobidu ta Mercedesa sartu ta erdi erdian 
aparkatzen dau lasai lasai. Arrupe Jauna, mesedez, pateatu gehiago herria ta hartu neurrixak bidegorriak 
behintzet kotxeengandik libre egon daitezen. Argazkia atxikita. 
 

Irakurria



HIRIGINTZA 20181245 2018/12/27 Kaixo:  
Mugikortasun plan berriaren barruan Kalealdean (2018HHHH0056 espedientea) hainbat lan burutu dira eta jada 
nabaritzen da hobekuntza trafikoari eta aparkalekuei dagokionez, eskerrik asko. Nire kezka bakarra da 
irisgarritasuna: espaloian ez da lanik egin eta espaloia eta errepidearen maila ez da berdindu falta zen zebra 
bidean, 13. atariaren aurrean dagoena eta kaleko ezinduen aparkaleku bakarra dagoen tokian. Norantza aldatu 
denez, bai trafikoarena, bai aparkalekuena, ezinduen plazan aparkatuz gero nahiko zaila egiten da ezindu 
batentzako kotxetik irtetzea dagoen espaloiaren altuera dela eta. Ez da bakarrik kotxetik igo edo jaisteko, kalea 
gurutzatzeko ere arazo handia da, maila ia 20 zentimetrokoa bait da, eta kalean gora eta behera joan behar gara 
hurrengo zebrabide k gurutzatzeko.  
Irisgarritasuna ez da bakarrik gurpildun aulkian dauden ezinduentzako, badaude askok ibiltzeko zailtasun handiak 
dituztenak eta trabak besterik ez dituztenak topatzen kalera irtetzen diren bakoitzean. Espero dut prestatzen ari 
den irisgarritasun plan berrian benetako ekintzak burutzea.  
Bestalde, lanen jakinarazpena jaso genuenean plaza erreserba eskaera egin nuen amaren izenean kalean 
ezinduen beste aparkaleku bat jartzeko, baina ez da jarri eta uste dut beharra badagoela. Ez bakarrik amarentzat, 
kaleko bizilagunen adinaren batezbestekoa nahiko altua da eta gero eta plaza erreserba eskaera gehiago jasoko 
duzue. Aproposa iruditu zitzaidan eskaera lanak burutu aurre k egitea dena batera egin ahal izateko.  
Mila esker. 
 

Irakurria

IDAZKARITZA 20181137 2018/11/29 Arratsalde on, zalantza bat daukat eta jakin nahiko nuke, liberatuta ez dauden baina dietak kobratzen dituzten 
Podemoseko zinegotziek zenbat kobratzen duten hilabetero guztira. Uste dut datu hori web gunean jarri beharko 
zenuketela, izan ere, herritarrok eskubidea dugu politikariek etxera zenbat diru eramaten duten jakiteko. Eskerrik 
asko 
 

Erantzunda

INGURUMENA 20181167 2018/12/10 Zerbaiterako balio badu plastikozko tapoien bilketak, jakin nahi nuke ea Arrasaten badagoen bilketa gunerik eta 
ezezko kasuan proposatu nahi nuke horretarako ekintzak burutzea.

Erantzunda

KIROLA 20181136 2018/11/28 XXXX XXXXX y yo queremos hablar personalmente con la gerente de las intalaciones del polideportivo Erantzunda

KIROLA 20181124 2018/11/27 Maiataren 2an Kiroldegira eskakizun bat aurkeztu nuen. 6 hilabete ondoren erantzunaren zain nago. HOrregatik 
beste bide honetan zuzentzen naiz zuengana. Nik bidalitako dokumentazioa hiru atera sarrerako Aitzolek 
inprimatuta zeukan. Horrek ziurtatzen dit nire eskakizuna sartu zela. Ez dakit erantzun faltaren arrazoia.

Erantzunda

KIROLA 20180974 2018/10/30 Hola buenos días me acaba de llegar la respuesta sobre una queja que puse al polideportivo y no estoy conforme 
con lo que me han respondido porque lo que pido yo y mas gente si se puede hacer que es poner un lavabo para 
poder lavarte las manos después de estar vestida y maquillada o cuando te das gomina al pelo y etc..  en la zona 
donde están los vestuarios privados y además puse otra queja o no recibido respuesta era sobre que no he 
asistido a clases durante un mes porque murió mi suegro y para que no me cobrasen espero respuesta 
atentamente 

Erantzunda

KIROLA 20180970 2018/10/30 Ez zait ondo iruditzen eskalada ikastaroan daudenek polikiroldegiko "eremu lehorra" ordaindu behar izatea. 
Hipopresibo saioak jasotzen ditut nik uarkapen eta ez dut "eremu lehorreko" kuota ordaindu behar. Gainera 7 
urteko ume batek berak bakarrik ezin ditu eremu lehorreko instalakuntzak erabili: gimnasioa adibidez. Astean 
saio bakar batera joateko izugarrizko dirutza ordaindu behar dugu eta ez zaigu ondo iruditzen. Zergatik ordaindu 
behar da eskaladagatik hipopresiobegatik baino gehiago?

Erantzunda

KIROLA 20180965 2018/10/26 Egun on, idatzi hau zuzentzen dizuet hurrengo kexa hau dagokion sailara bideratuko duzuelakoan. 
Aurten gure semea Uarkape kiroldegian ematen den eskalada eskolan izena eman du. Hasikeran esan ziguten 
hileko 15€ko kuota bat ordaindu behar genuela. Baina, gure harridurarako, aurreko ostiralean Uarkapeko 
arduraduna esan zigun bertora sartzeko polikiroldegiaren kuota ere ordaindu behar genuela. Gure semea LEKeko 
kuota (115€), Musakolako pistinetako urteko kuota  (235€) eta eskaladako kuota (150€) ordaintzen ditu urtero 
Arrasaten kirola egin ahal izateko. Uste dot kirola egitea familia guztien eskuetan egon beharko zela, eta hau 
Arrasaten ez da bermatzen. 
Eskaera hau kontutan hartuko duzuelakoan, Agur bero bat.

Erantzunda

KIROLA 20180964 2018/10/26 Eskalada-Uarkape 
Joan den ostiralean, 10 urteko semea eskaladan hasi zen. Bertaratzerakoan, han gure harridura eskatu 
zigutenean kiroldegiko eremu lehorreko bazkide ere izan behar zela rokodromora sartzeko. Nolatan hori?? 
Gimnasia ritmikoko inor ez du ordaintzen ez gainontzeko beste klubek Mojategi, Iturripe edo Musakolako 
kiroldegia erabiltzeaga k. Beraz, zein da arrazoia rokodromora sartzeko kuota hori exijitzeko???  
Gure herrian, umiak kirola egitea eskubide bat baino lujo bat da, multikirola, klubak, kiroldegia...dena ordaintzen 
dugu ta oraingoan extrekin??? Azalpen gardena behar dugu. Lehenbailehen argitzeko kontu bat da mehatxua 
baitzen ordainduta egon ezean kiroldegiko kuota hori, umeak ez zirela oraingo ostiralean rokodromora sartuko

Erantzunda



KIROLA 20180954 2018/10/24 Estimadas señoras y señores: Me dirijo a ustedes para solicitar que se elimine la obligatoriedad de tener que ser 
socio de la zona seca del polideportivo par que los niños puedan realizar el curso de escalada en Uarkape. El año 
pasado por estar inscrito en lek pudo realizar este curso pagando una cuota mensual de 15€. 135€ por 1 h. 
semanal durante 9 meses. Este año, de acuerdo con la obligatoriedad de ser socio, dicho curso ascendería a 
258€ (12€+15€)x9. + 15€ matrícula. Mi hijo solo tiene 9 años, por lo que no va a sacar provecho de ser abonado. 
Al ser menor tiene que ir acompañado y nosotros no somos abonados y tampoco tenemos intención de serlo. 
Agradeceríamos se reconsidere esta obligatoriedad. Entendiendo como razonable la opción de pagar un plus, tal 
como ocurre con otros cursos, por no ser socios. Par el 2019 tenemos que valorar la continuación en dicho 
curso. Sería interesante saber cual va a ser la postura cara a ese futuro ya cercano. Agradeciendo de antemano 
la atención prestada, en espera de su pronta respuesta. Reciban un cordial saludo, 

Erantzunda

KIROLA 20180949 2018/10/23 sauna eremeuan isiltasuna errespetatzeko txartelen bat jartzea edo behintzat lasai egoteko eremua 
gogoraratzen duen kartelen bat agertzea/jartzea

Erantzunda

KIROLA 20180917 2018/10/17 Udalako karreteran 
Pintada ugari 
enduro martxa ostean 
 Lotsagarria 
Markatuta zegoen zintarekin 
 Eta pintadas egon dituzte 
Orain markak hemen 
 Eguneta k ikusi behar 
Denek berdín egiten badugu imaginatu... 
 Arduradunek kendu ditzatela!!! 
Lotsagarria!!!! 
Argazkia eransten dut.

Erantzunda

KIROLA 20180886 2018/10/03 Igandean ospatutako Arrasate enduro txapelketako arrastoak oraindik gure basoetan. Plastikozko zintak eta 
mendian zabaldutako bide berriak txapelketa honetarako. Nork zaintzen ditu gure udalerrian antolatzen diren 
frogek ingurugiroan duten eragiña ? Argazkia eransten dut.

Erantzunda

KIROLA 20181212 2018/12/17 Soy usuaria del gimnasio de Uharkape desde su inauguración y en primer lugar mi felicitación al Ayuntamiento 
por la puesta en marcha del mismo.  
 
Dicho esto, quería hacerles saber que los vestuarios, al menos el de mujeres, suele estar muy frío en invierno y 
quita las ganas de ducharse ahí. Creo que lo priemero que habría que hacer es arreglar las dos puertas de acceso 
para que se cerraran automáticamente y también instalar algún sistema de calefacción para mantener una 
temperatura adecuada. 
 
 Es loable el esfuerzo del Ayuntamiento para promover el deporte, pero también hay que poner los medios para 
que la gente disfrute de ello en condiciones aceptables

Irakurria

KIROLA 20181203 2018/12/17  
Herrian horrelako ekintzak egiteak oso ondo iruditzen zait gainera kirolarekin lotuta dagoenez askos hobeto.  
Dena den, harritu ninduena izan zen umeen lasterketetan neskak eta mutilen arteko banaketa. Ze arrazoi dauka 
banaketa hori? eskoletan hezkidetza bultzatzen da, gabonetako kanten letrak aldatzen ari dira neskak eta 
mutilen presentzia ekitatiboa izan dadin, multikiroletan batera dabiltzate, eta gero eskoletatik kanpo 
desberdintasuna dago? Agian arrozi bat dago nik ikusten ez dudana`85 Beste aldetik, lasterketan parte hartu 
duten ume guztientzak domina bat ez egotea hori be ez dut ulertzen. Horrekin konpetitibitatea sustatzen ari 
gara, eskoletan aldiz beste mesu jasotzen dute, parte hartzea dela inportanteena eta ez irabaztea. Ez zuen 
merezi domina bat askena heldu zena? Zergatik ez da saritzen esfortzua? Edo denentzako domina, edo 
inorretzat. Horrela ikusten dut nik.  
Mila esker nire ardurak irakurtzeagatk.  
Agur bero bat 
 

Irakurria

KIROLA 20181178 2018/12/11 Soy jugador habitual de frontenis y tenemos los frontones en mal estado, sobre todo el pequeño. La pared está 
llena de agujeros y a veces pega la pelota y salta el cemento. Además gran parte de las luces están fundidas. Me 
gustaría saber qué van a hacer al respecto. Un saludo y gracias. 

Irakurria



KIROLA 20181156 2018/12/04 Atzoko egunian, Abenduak 3, Uharkapeko kiroldegira joan nitzen eguardiko 15.30-k inguruan kirola egitera.  
Aldageletara sartu, eta takiletan nire motxila utzi nuen ( balioko gauzak nirekin) eta kanpoan nire txamarra itxi 
nauen. Normalean holan egiten dot eta bai da egixa atzoko txamarra daukoten eta onenetarikoa dala.  
16.30-k aldera aldageletara joan nitzen eta hara nire sorpresa txamarra ez zauela!. Nirekin beste persona bat 
zegoen, bai 15.30-n eta bai 16.30-n eta ez zegoen asko pentsatzerik lapurreta bat egon zala jakitzeko, nire eta 
bere txamarra bakarrik zauzelako ixegita.  
Gora igo nitzen monitorearengana - bidez batez xxxxxx zoriontzea nahiko nauke bere laguntza eta 
profesionaltasunagatik, gustoa ematen dau halako langileak egotea- komentatzera. Ezin nauen denbora asko 
eman berakin urten beharra bainaukon, baina bera geratu zan ardurarekin gertatukoa ikertzeko.  
17.00-k inguruan Uharkapera deitu nauen eta xxxxxx esan nuzten argituta zauela eta berehala deitzu zotziela 
txamarra ekartzeko eskatuz. Emakumearen esplikazioa " konfunditu" egin zala izan zan. Hemen pare bat 
komentario;  
 
1.- Kiroldegiko langileak zoriontzea nahiko nauke izan zuten azkartasunaga k eta efikaziaga k.  
 
2.- Konfunditzea INPOSIBLE zan. Ni aldageletara bueltatu nintzenean EZ ZEGOEN INUNGO TXAMARRARIK eta ez 
dot erraza ikusten emakume harek nire txamarra ondo izango zuenik. Hau da nik argi eta garbi ikusten dot harek 
doluaz eta fede txarraz jokatu zuela. Beste mila detaile daukot jakitzeko hori hórrela izan zala.  
 
Hau esanda, ez dot uste halako persona bat ezer gertatuko ez balitz bezala jarraitu beharko lukeeenik. Adar jotze 
bikaina izan zan. Gutxienean kiroldegiko sarbidea kendu. Argi dago hau egiteko inongo lotsarik ez daukan 
pertsona batek bere horretan jarraitu behar duela. Oraingoan eta kiroldegiko langileen efizientzia dala medio ez 

Irakurria

KIROLA 20181155 2018/12/04 Dutxak txarto, aldagelak gaizki, takillak apurtuta... lurra oso gaizki, apurtuta... Irakurria

KIROLA 20181133 2018/11/27 me llamaron el dia 28 para operarme y llame por telefono y me dijeron que no podía dame de baja que el 24 el 
ultimo dia yo no sabía el dia de la operación  hasta el lunes y encuento lo supe llame solicito que no se me 
cobren los tres cursos que estoy apuntada.

Irakurria

KIROLA 20181122 2018/11/26 Arreglar el suelo de los vestuarios femeninos de la zona de la piscina Irakurria

KIROLA 20181121 2018/11/19 -Palak eta aletak erabiltzeko aukera izatea. Beste kiroldegi batzuetan librea da erabiltzea eta ez dira inongo 
istripuak gertatzen. 
Kontuz ibili ezkero eta errespetuz, ez da zertan ezer gertatu. 
Erlojuak eramaten ere arriskutsua da eta ez dira debekatzen. 
 
-Beste eskaera bat da asteburuetan kiroldegia lehenago zabaltzea. Larunbatetan 9:30tan zabaltzea oso berandu 
da, kontuan izanda erabiltzaile asko etorriko zirela 8tan kiroldegira. 
Beste kiroldegi batzuetan ordutegia askoz zabalagoa da. 
 
Eskerrik asko arretarengatik!!

Irakurria

KIROLA 20181120 2018/11/18 No puede cerral el establecimiento antes de la hora correspondiente ni expulsarnos de el campo de futbol antes 
de la hora si soy socio. A las 19:05 un partido a finalizado y yo y un grupo de amigos queríamos jugar cuando 
"xxxx" tu trabajadora nos ha echado de manera mala. Echarla ya y despedirla porque no hace su trabajo para 
ayudar sino para joder. Siempre pregunta tonterías y no sabe hacer su trabajo. Amablemente.

Irakurria

KIROLA 20180995 2018/11/05 0412 kexaren erantzuna dela eta, honako hau esan nahi dizuet: 
Egia esaten ez dudala aipatu duzue. Lehenengo gauza, konfindituta egon neike, baina gezurrik ez ditut esaten, 
beraz eskertuko nizueke hurrengo batean erabiltzen dituzuen hitzak zaintzea. Bigarrena, ez dakit Gimnasia 
ritmikora joaten diren haurrak, txiki txikitatik federatuak diren ala ez.  Horrela bada, ulertzen dut ez dutela 
ordaindu behar. 
 
Eta azkenik, Arradateko 2018ko  ordenantza fiskalak markatzen du haurrek ez dutela ordaindu behar boulderra 
erabiltzeaga k (agian ez dut ondo interpretatu baina hori ulertu dut,). 
Ordenantza fiskalaren argazkia eransten dut.

Irakurria

KIROLA 20180946 2018/10/22 Antzematen dot zuen erantzuna irakurri eta gero, arrasateko udaleko kirol zerbitzua ez dela enduro froga ospatu 
eta gero zirkuito hau ikustera joan. zabaldu diren bidezidor barriak orban ederrak utzi dituzte gure basoetan.  
Ingurugiroan hain eragin nabarmena duen froga batek, administrazioaren jarraipen bat beharko luke; badu 
jarraipenik ? Eta hala bada, barriro be galdetzen dot; Nork zaintzen ditu, gure udalerrian antolatzen diren frogek 
ingurugiroan duten eragiña ? 
Nahiko nuke bai eta ere froga hauek ze baldintza pean onartzen diren (baldintzarik eskatzen bazaie). 
Aldez aurre k, eskarrik asko. 

Irakurria

KIROLA 20180890 2018/10/08 Nire semea Uarkapeko rokodromoan eskaladan apuntatu da. Bertara sarteko txartela behar du eta hori lortzeko 
urte osoko kuota ordaitzea derrigorrezkoa da. Kirol zerbitzu bat izanik, hipotresiboak, boybalace, bodypan, eta 
beste 85 Kirol jarduerak bezala, veste hauetan ez da kuota derrigorrezkoa. Ulertezina da.

Irakurria

KIROLA 20190009 2018/12/20 Gustatuko litzaidake, igerilekuko kale bat, materialarekin erabiltzeko, lehentasuna edo aukera izatea: Aletak, 
mono aleta.... 
Batez ere lasai xamar dagoenian ( goiz-eguerdi aldera) edo ordu jakinen baten. 
 
Eskerrikasko.

Irakurria



KIROLA 20181243 2018/12/27 Hola: Estamos apuntados en aikido el niño (8 años ) y yo. Vivimos en bergara y somos familia numerosa. Con los 
condicionantes actuales nos sale casi igual hacel el bono anual o pagar por meses, ( ya que aikido dura 9 meses 
al año) 
Siendo de Bergara únicamente u lizariamos las instalaciones para asis r a aikido 
A demás el curso de aikido se da de Junio a Junio y por lo tanto no nos coincide con los pagos de la anualidades. 
Con esta situación nos gustaría saber si hay alguna posibilidad de ajustar los costes. por ejemplo 
 • Descuentos por familia numeros 
 • Anualidad de 9 meses.... 
 • Anualidad par da en dos bloques Sep embre - Noviembre y  Enero a Junio.  
 
Eskerrikasko 

Irakurria

KULTURA 20181169 2018/12/11 Hacer valer y poner en su conocimiento el desprestigio que supone para una institución publica los valores aticos 
y pedagógicos que encarnan los organizadores del festival de acordeón de Arrasate.Este personal  en defensa de 
criterios elitistas tratan  a los participantes,cuando procede, sin el mas mínimo respeto y consideración, 
anteponiendo su ego y unos valores pedagógicos desafortunados.Una pena tanto progre de salón ilustrado y 
subvencionado.Saludos 
 

Erantzunda

KULTURA 20180877 2018/10/01 Hondarribia kaleko bizilagun bat naiz. Gure etxeetako postontzietara ez da udaletxeak banatzen dituen inongo 
egitaraurik heltzen, ez Jaietako programaziorik (san juan jaiak, santamasak...), ez kultura gida, ez Amaia 
antzokiko hiruhilabeteko programazioa. Beste herritarrek moduan udal zergal ordaintzen ditugunez, guk ere 
dokumentazio hau jaso beharko genuela uste dut. Arazoa konponduko duzuelakoan. Eskerrikasko.

Erantzunda

KULTURA 20180898 2018/10/10 Astelehenetan arratsaldeko 4retan zinea jartzea. Asteburuan jartzen diren pelikulak. Non? Kulturaten. Jende 
asko dago libre ordu hoietan: jubilatuek, txandaka lan egiten dutenak...Aretxabaletan astero jartzen dute 2 
euroga k, Arrasako jendea nahiko juaten da...Kosto askorik gabe. 
Kulturaten pelikulai buruz erantzun zidaten,  ez dela posible makina esberdiñak direla edo antzerakoak....(nire 
kexa140148). 
Ez nuen garbi ikusten, orain irakurri dut kulturaten eman behar dutela: `abArizmendiarrieta el hombre 
coopera vo`bb. Pelikula hau eman da Amaian, Gasteizen...eta orain Kulturaten. 
`bfBatzuetan bai eta beste batzuetan ez? Botereak? 
Esfortzu bat egin behar litzateke jartzeko astelehenetan peliak Kulturaten. Pentsatzen dut posible dela nahi 
izaten baldin bada... 
Eskerrik asko.

Erantzunda

KULTURA 20181242 2018/12/26 Ikasketak dela eta gabonetan ikasteko espazioa eskatzen da edo liburutegiak ordutegi zabalagoa izatea. Irakurria

OGASUNA 20181054 2018/11/16 ERREZIBOETAN MESEDEZ HOBETO AZALDU GAUZAK. ZABORRA 2018 02. ZER DA 2 HORI? OTSAILA... ? 
BEHINTZAT JARTZEKO BIGARREN HIRUHILABETEA EDO ZERBAIT. PILA BAT ZENBAKI JARTZEN DITU BAINA EA 
HITZIK EZ. PERTSONA NAGUSI ASKO GAUDE ETA EZ DUGU EZER ULERTZEN. ERREKARGOAREKIN HELDU ZAIZKIT 
ERREZIBOAK ETA EZ NUEN EZER ULERTZEN. 

Irakurria

OGASUNA 20181024 2018/11/13 No estoy conforme con la tarifa de basuras de los negocios. Pago el tripe de lo que se paga en casa, y genero 
mucho menos basura en el negocio que en casa. En el negocio solo se generan unos cuantos papeles. Pido que 
se revisen esas tarifas que se cobran a los negocios. 

Irakurria

OGASUNA 20180892 2018/10/10 ITE tasaren inguruko kexa aurkeztu dute Iturriotz 8 eta Elkano 11 komunitateek. Kexa erantsitako dokumentuan 
ikus daiteke 

Irakurria

OZMA 20181227 2018/12/20 Uarkape pilotaleku aurreko barandila moztea  
 
Nire proposamena da Uarkape pilotalekuaren aurreko aldean dagoen barandila horma aldetik moztea eta hortik 
pasatzeko modua egitea. 
 
Kontua da barandila hori moztuko balitz orma aldetik eta hortik pasatzeko modua egingo balitz ondo etorriko 
litzatekeela aterpean joateko TAUPA taberna k hasi eta AMAIA ANTZOKIraino.  
 
Une honetan, barandila hori dagoelako busti egiten gara justu pilotalekura iristen garenean. Beraz, pasabidea 
jarriko balitz ez ginateke bus ko. 
 
 

Erantzunda

OZMA 20181226 2018/12/20 Kaixo. Erdiko Kale 35ean bizi naiz. Nire etxe ondoko zorua guztiz zulatuta dago. Adokinak mugituta daude, eta 
arriskutsua da handik oinez ibiltzea. Beraz, nire proposamena da Erdiko Kaleko goiko alde hori guztia berritzea. 
Gainera, kontuan izan handik ibilgailu asko pasatzen dela, eta horrek zorua asko hondatzen duela. Beraz, zoru 
egokia jarri beharko litzateke hori kontuan izanda. 
 
Beno, eta agian ausarta izango da eskatzea, baina ondo legoke eskira mekanikoak jarriko bazenituzte alde 
horretan.

Erantzunda

OZMA 20181222 2018/12/19 Grupo San Juan, erreka ondoko espilua oso zikina dago. Garbitzea komeni da. Erantzunda



OZMA 20181219 2018/12/19 San Josepe 3an bizi naiz eta ni eta nire blokean bizi diren beste sei lagunak neguan etxera heltzeko irisgarritasun 
arazoak ditugu. Errepidetik etxeko atarira heltzeko argiztapen egokia berha dugu neguan, dena ilun egoteaz gain 
labankor eta hostoz beteta egoten delako.  
 
Gainera, bizilagunek diote behin bino gehiagotanlapurren erasoak egon direla etxekobidean. Udaletxeak duela 
urte batzuk farolatxo bat jarri zigun etxeari lotuta, baina kable sare moztu zuten eta goroztik farolatxoa baugu, 
baina argirik gabe.  
 
Auzoko seiok uste dugu farolatxo hori martxan jarrita seguruago ibiiko ginatekeela etxerako bidea, eta etxe 
inguruan.  
 
Posible duzue argi hori berriz martxan jartzea? 
 
Zuen erantzunaren zain nauzue. 

Erantzunda

OZMA 20181213 2018/12/18 Entra agua al garaje por la zona en la que estaba la bolera. Se filtra. Se requiere revisar y solucionar el problema. Erantzunda

OZMA 20181199 2018/12/13  
Hiruki plazan, banko bat egon zan tokian, anklajearen burdina bat dago, modu arriskutsuan. Mesedez, ume bat 
erori eta burua burdina horrekin atrabesatu orduko, kendu. Eskerrik asko. 
 

Erantzunda

OZMA 20181193 2018/12/14 Kaixo, beste behin Erguin Herri Eskola pareko parkeko hau puskatuta dago Erantzunda

OZMA 20181192 2018/12/14 Duela ia urtebete, 2017ko abenduaren 15ean, GARIBAI etorbideko edukiontzi urdina motorrentzako aparkaleku 
bat okupatzen ari zela abisatu nizuen 
Denbora guz  honetan ez dut erantzunik jaso. 
Gaur egun bi edukiontzi daude motorren aparkalekuak okupatzen, irudian ikus daitekeen bezala 
Zerga k mantentzen dituzue edukiontziak aparkalekuen tokian? Noiz arte egongo dira hor? 
Ez al da zentzuzkoagoa edukiontzi horiek eskumarago daudenekin batera jartzea, eta motorrentzako bi 
aparkaleku gehiago edukitzea? 
Eskertuko nuke zuen erantzuna jasotzea 
Milesker

Erantzunda

OZMA 20181191 2018/12/14 Buenos días estoy un poco indignada porque estoy harta que la gente no respete las aceras cuando no hay casi 
sitio para los peatones me explico aquí en obenerreka en la curva donde están los contenedores de basura la 
gente hecha la basura en el suelo sofás y etc entiendo que tenga ese punto de recogida pero encima que no hay 
casi sitio para el peatón en la cera te encuentras obstáculos como lo que he dicho pues te obliga a ir por la 
carretera y no puede ser entonces me gustaría que se estudiase otra forma ese punto de recogida que lo pongan 
solo en el de abajo como pasa en makatzens que el punto de recogida está abajo y no molests a nadie 
Me gustaría respuesta  
 

Erantzunda

OZMA 20181190 2018/12/14 Detras de donde estuvo el lidl, en el bidegorri, hay una arqueta y una tubería que siempre esta atascada, y sale 
agua y hojas... y esta cada vez peor, ya lleva mas de dos años así. Hay que meter un tubo mas grande para que 
salga el agua. Esta muy mal y nos podemos caer muy facil. 

Erantzunda

OZMA 20181183 2018/12/12 uarkapeko igogailuan EZ ERREtzeko informazio orria falta da. Jendeak ez du errespetatzen. Erantzunda

OZMA 20181181 2018/12/12 En el bnnº San Andres, en Navas de Tolosa entre el nnnº 10 y el 12 hay un paso de cebra. Hay un bache 
demasiado grande que dificulta el paso en silla de ruedas. Y los bordillos de esas aceras están mal rebajados y no 
se puede pasar con la silla. 
Solicito que se le dé alguna solución.

Erantzunda

OZMA 20181176 2018/12/11 Kaixo, en la calle Uriburu varios dias sin recoger vidrios, eskerrik asko Erantzunda

OZMA 20181175 2018/12/11 Atsaldeon. 
Altamirazpira eskileraz igoterakuen eskileren bukaeran dauen lanparie aspaldittik dau apurtute eta argi barik. 
Gauez oso ilun dau azken tramu hori.

Erantzunda

OZMA 20181173 2018/12/11 Irizar farmazia parean dagoen seinalea begiratu nola dagoen. Erantzunda

OZMA 20181170 2018/12/11 Erguin kaleko parkean dagoen barandila hau apurtuta dago. Mesedez, konpondut. Erantzunda

OZMA 20181164 2018/12/10 Les escribo para que arreglen la rampa de acceso a los portales de la calle Aldaigain a la altura del portal 13. El 
muro que envuelve dicha rampa esta roto y tiene peligro de que se caiga y pueda caer a algún niño. Por otro 
lado, las barandillas de la zona están rotas y no hacen su función de protección frente a caídas. 
 

Erantzunda

OZMA 20181160 2018/12/05 Erdiko kale 50 ondoan dagoen farola ez dabil duela hiru egunetik edo. Konpontzea eskatzen dut. Erantzunda

OZMA 20181153 2018/12/03 Kaixo 
Os envío foto de espejo en san Andres a la altura de ikastola.  
Dicho espejo esta bastante sucio y no se puede divisar si viene algún coche. 
Por favor  si se pudiese limpiar y de paso hacer un repaso de todos los demás.

Erantzunda

OZMA 20181145 2018/12/03 En Musakola, en el punto 111, el contenedor de papeles y el de envases no se abren bien. Erantzunda

OZMA 20181139 2018/11/29 -LA PASARELA DE ACCESO AL ASCENSOR DESDE CALLE LARRAGAIN; PRESENTÉ UNA QUEJA DEL MAL ESTADO DE 
LAS BARANDILLAS Y LOS DESAGUES. 
-SE ME RESPONDIÓ QUE NO CONSIDERABAN QUE ESTUVIERAN EN MAL ESTADO, APORTO FOTOS PARA 
EVIDENCIAR EL DETERIORO DENUNCIADO.  

Erantzunda

OZMA 20181135 2018/11/28 Aldaigain kalea 1ean eta parkean farola asko itzalita daude duela ya egun asko, mesedez pasatu begiratzera Erantzunda



OZMA 20181134 2018/11/28 En Santa Marina, subiendo la cuesta desde Elma, encima del puente, el paseo está muy oscuro. Solicitamos que 
ilumunen un poco la zona  porque no se ve nada.

Erantzunda

OZMA 20181132 2018/11/28 La farola o luz que tenemos en frente del portal, Makatzena 19, no funciona. Lleva meses así. Solicitamos que la 
arreglen.

Erantzunda

OZMA 20181129 2018/11/27 Kontzezinoan, estankoaren parean baldosa batzuk daude suelto lurrean, arkupe azpian. Erantzunda

OZMA 20181128 2018/11/27 Las farolas del barrio presentan un estado lamentable y algunas de ellas dan la impresión de tener una fijación al 
suelo muy leve. En concreto las d ela calle Maitena, entre los portales 2 y 4, aunque todas necesitan revisión 
urgente.

Erantzunda

OZMA 20181127 2018/11/27 La acera de la calle Maitena, entre los portales 2 y 4, hay una elevación del suelo que no es apreciable hasta que 
chocas con ella, produciendo tropezones y posibles caídas. Hay alguna elevación más pero esta es la más 
señalada.

Erantzunda

OZMA 20181123 2018/11/27 Erdiko kale 50an farola bat argi gabe dago. Erantzunda

OZMA 20181118 2018/11/26 En la calle Santa Marina, justo al lado de la sociedad Santa Marina, a la altura del numero 24, justo debajo de la 
rotonda, justo debajo de mis ventanas, hay una arqueta que está floja y entonces cuando pasan los coches 
suena mucho. Ya es la cuarta vez que hemos venido, incluso hablasteis conmigo, pero sigue sonando la arqueta. 
Por favor, quiero que deje de sonar, es muy molesto. 

Erantzunda

OZMA 20181114 2018/11/26 Adjunto foto de rata en el jardín de Maisu Arnabrri, 6. Repetidas veces se ha comunicado al Ayuntamiento el 
problema que existe en este jardín con las ratas. Se visualizan diariamente, a pesar de que hace un tiempo se 
depositó veneno en los agujeros del jardín.  
Saludos. 
 

Erantzunda

OZMA 20181111 2018/11/26 Kaixo,  
 
Asteazken eta ostiraletan azokako zaratekin esnatzearekin gutxi ez eta asteburuetan 7:30tan barredorarekin 
esnatzen gaituzte. Ze behar dago gu honela puteatzeko?? Nork kudeatzen du guzti hau?? Zoratuta gaude 
guz ok??  
 
ASKI DA!!!!!!!!!!!!!!!! 
 

Erantzunda

OZMA 20181110 2018/11/24 Ferixalekuko igogailuan kartel bat jartzen du udaletxeak igogailuan ez erretzeko esanez baina jendeak kendu 
egiten du. Oronakoak kristalaren atze k jarri beharko luke kartela ez kentzeko. 
 
 
 

Erantzunda

OZMA 20181106 2018/11/23 En la av. Uribarri 1-3-5-7, en las zonas verdes hay muchas ratas y hay agujeros debajo de las farolas. Se solicita 
que se actúe para erradicarlos.

Erantzunda

OZMA 20181105 2018/11/23 Zakar guztiak poltsa berdinera Erantzunda

OZMA 20181102 2018/11/22 El termometro que está en el arco de la Concepción esta siendo saboteado continuamente. Esta última vez, lo 
han pintado, y alguién al intentar quitar la pintura ha quitado también los números y no se puede ver. Hay que 
poner un termometro nuevo

Erantzunda

OZMA 20181097 2018/11/21 Ferixalekuko igogailutik igota, bide gorrira doan bidean 4 eserleku daude, hirugarren eta laugarren eserlekuen 
hartean, sakonera bat dago, eta nahiko arriskutsu dago zeren norbaitek hanka sartu ezkero, aberia galanta egin 
dezake

Erantzunda

OZMA 20181094 2018/11/21 Plaga de ratas en Txaeta 18 Erantzunda

OZMA 20181093 2018/11/21 Hola 
Quisiera solicitar, si se puede revisar las luces(farolas) de zarugalde hay poca luz y si se funde alguna bombilla se 
ve poco 
Gracias

Erantzunda

OZMA 20181088 2018/11/20 El contenedor gris no se abre, y no soy la única a la que le pasa. La gente está dejando las bolsas fuera. En el 
paseo Arrasate, junto a Koma. 

Erantzunda

OZMA 20181084 2018/11/20 Bedoñabe Herri eskolara bidean azken zebrabide ondoan beira botatzek edukiontzia dago eta gure umeekin 
goazenean edukiontzi horren azpian dauden kristal zatiak arriskutsu ikusten ditugu (umea bertan erori daiteke, 
bizikleta gurpilak zulatu...).  
Hori dela eta, beira jasotzeko edukiontzia aldatzeko eskatzen dut. 
Ikusi atxikitutako krokisa. 
Eskerrik asko

Erantzunda

OZMA 20181082 2018/11/19 Arratsalde on, Altamira 17ko portal atzekaldean dauden zuhaitzak teilatu gainean aurkitzen dira, kanaloiak 
ostopatu eta apurtuaz. Eskertuko genuke hauek moztea, ahalik eta lehen. Esker mila.

Erantzunda

OZMA 20181080 2018/11/19 Vertederos en Kobate? Ver foto Erantzunda

OZMA 20181076 2018/11/19 La marquesina que hay al lado de Fórum, está toda rota por arriba. Por favor, pasar a revisarlo Erantzunda

OZMA 20181075 2018/11/19 En la marquesina que hay al lado de Fórum, está toda rota por arriba. Por favor, pasar a revisarlo Erantzunda

OZMA 20181074 2018/11/19 Garbiguneko komunak apurtuta daude duela bi astetatik, mesedez, ahal bezain laster joan begiratzera edo 
konpontzera

Erantzunda

OZMA 20181073 2018/11/19 En la calle Errekalde, hay una acera que baja que tiene mucha suciedad, socavones... por favor pasar a limpiar y 
arreglar la acera

Erantzunda

OZMA 20181071 2018/11/19 Erguin eskolatik jeisten Anboto atzaaldean arratoiak ikusten dira Erantzunda

OZMA 20181069 2018/11/19 En la calle Elkano 28, en el jardin hay unas plantas muy grandes que atraen a las avispas. Hay muchas avispas y 
esta cerca de un colegio. Me parece que es peligroso y que se deberían quitar dichas plantas. 

Erantzunda



OZMA 20181068 2018/11/19 Iturriotz 8an alturan, kalean, kañeria baten dago usoen kabi bat, eta kaka piloa jausten da kalera. Lejiarekin nabil 
behin eta berriz garbitzen, vaina ezin da garbi utzi. Mesedez konponbide bat nahi dugu. 

Erantzunda

OZMA 20181066 2018/11/19 Antso Abarka kaleko argiteria-kutxa hondatuta. Antso Abarka kaleko argiteria-kutxa bat hondatuta dago aspaldi. 
Argazkietan ikusten den moduan, plazatxoan kokatuta dago eta kotxe baten gurpila trabatuta geratzeko arriskua 
dago edota pertsona bat jausteko arriskua, ez bada konturatzen.

Erantzunda

OZMA 20181065 2018/11/19 El otro día tuvimos un incidente con el hijo. En el parque Monterrón, con la cadena que une los pivotes. El hijo se 
estaba balanceando con la cadena, nos despistamos un momento, se soltó la cadena, y se cayó el hijo, los dos 
escalones que están al lado de la cadena. Además la cadena le dio en la espalda, con los consecuentes 
moratones y chichones. Pedimos que se pueda cambiar el sistema de anclar la cadena, para que sea más seguro. 
Gracias. 

Erantzunda

OZMA 20181063 2018/11/16 Antso Abarka kaleko argiteria-kutxa bat hondatuta dago aspaldi. Argazkietan ikusten den moduan, plazatxoan 
kokatuta dago eta kotxe baten gurpila trabatuta geratzeko arriskua dago edota pertsona bat jausteko arriskua, 
ez bada konturatzen.

Erantzunda

OZMA 20181062 2018/11/16 En la calle Erguin, en frente del 34 y del 36, en medio de los dos portales, hay una farola que está fundida. 
Justo en las mismas viviendas pero por la parte de atrás, hay otra farola que se apaga y se enciende 
constantemente.

Erantzunda

OZMA 20181061 2018/11/16 En la Kontzezino a la altura del portal número 4, hay una farola que desde hace un año se funde a menudo, 
hemos observado que cuando se pone alumbra bastante más que las demás pero dura semanas antes de 
fundirse. Por favor, pasar a mirarlo

Erantzunda

OZMA 20181060 2018/11/16 Azoka plazatik Correosera dagoen tunelean, plazara sartzeko dagoen tunelean, ez dago argirik. Ama nagusia da 
eta bertan bizi da, eta oso ilun geratzen da. Bonbilla bat badago, baina ez dabil. 

Erantzunda

OZMA 20181059 2018/11/16 En San Josepe 14, la luz que está encima del portal está fundida hace mucho tiempo. Ya a las 5 de la tarde cuesta 
abrir la puerta. 

Erantzunda

OZMA 20181057 2018/11/16 Santxo Abarka 10, todo Ziorla, esta sin luz. Erantzunda

OZMA 20181056 2018/11/16 Egunon, mas queja sugerencia o riesgo:  
Escribo debido a un supuesto riesgo a que algunas de las farolas ubicadas en la calle maitena entre el numero 2 y 
el 8 estan totalmente caidas hacia un lado y he observado que la base de estas, esta totalmente oxidada y 
deteriorada (debilitadas), he observado que de antes de vacaciones a dia de hoy se han doblado mas. gracias

Erantzunda

OZMA 20181055 2018/11/16 Se observan ratas en la calle Agerre altura n`b014 tambien por el 31 y por la parte trasera 31, en el 
alcantarillado. 

Erantzunda

OZMA 20181053 2018/11/16 Tenemos en el bloque una enredadera, sembraron hace tiempo y no se ha quitado, y sube por toda la fachada, y 
nos entra humedad en el portal. Pedimos por favor si pueden retirarla. En Larragain 2, en la fachada. 

Erantzunda

OZMA 20181051 2018/11/15 segun se entra en la plaza Jokin Zaitegi entre el número 4 y 5 hay una baldosa que está llena de agua. Por favor, 
pasar a arreglarla

Erantzunda

OZMA 20181050 2018/11/15 Autobús ordutegian ez da ondo ulertzen Gesalibarreko autobusak non geratzen diren. Hau zuzentzea eskatu nahi 
dut. Eskerrik asko.  

Erantzunda

OZMA 20181049 2018/11/15 La rama del árbol que está al lado del BBVA (es una mimosa), tiene una rama colgando, por favor, pasar a 
mirarlo cuanto antes.

Erantzunda

OZMA 20181048 2018/11/15 Hemos visto una rata en la calle Ferrerias, cerca de Parlance. Erantzunda

OZMA 20181047 2018/11/15 Ospital ondoan dagoen bidea, hau da Etxe-zuri baserrira doan bidea oso zikiña dago. Alkatarillak ere tapatuta 
daude. Jakin nahi du zenbat aldiz  garbitzen den gune hori.

Erantzunda

OZMA 20181042 2018/11/15 Etxeazpia kaleko kruzean ispilu bat dago kotxeak ondo ikusteko baina ispilua oso zikina dago. Beraz ispiluaren 
funtzioa ez du betetzen. Mesedez bidali norbait garbitzera.

Erantzunda

OZMA 20181040 2018/11/15 En San Josepe 1, la farola que esta en la curva no funciona. Estuvieron ayer arreglando todas y la de la curva no 
funciona. Además nos han quitado un cartel en el que poníamos "cuidado con el perro". 

Erantzunda

OZMA 20181039 2018/11/12 Udala auzoan, baserrian, arratoi ugari ditugu. Lehen ez gertatzen, vaina azkenaldian ezin kendu gabiltza, udatik 
hona. 

Erantzunda

OZMA 20181038 2018/11/15 En Garibai, en los contenedores de enfrente del BBVA. No se pueden, ya llevan varios días así. Y hay un montón 
de basura fuera. El contenedor gris. 

Erantzunda

OZMA 20181036 2018/11/15  
Irailean 6892 zenbakia zuen kexa jarri nuen.  
Orain dela gutxi apurtuta zegoen lotura egon dira baina erdiko parrillaren azpiko zorua alde baten apurtuta dago 
eta zaratak ez dira kendu .  
Berikusi mesedez. 
 
 
6892 kexa 
Mahala erreabalako sarerran  
euri urak jasotzeko rejilla bat dago, eta apurtuta dagoenez,kotxeak pasatzerakoan zarata handia ateratzen du.  
Mezedez konpondu.

Erantzunda

OZMA 20181032 2018/11/14 Las calles erguin y udalpe en los pasos de peatones los bordillos están si rebajar para pasar con sillas de ruedas 
está mal

Erantzunda

OZMA 20181026 2018/11/14 En las casas de detrás de Etxaluze llevamos desde el jueves sin luz. Por favor, pasar a revisarlo cuanto antes Erantzunda

OZMA 20181025 2018/11/13 Garratz baserria, musakola 19an, kanpoko argia publikoa itzalita dago. KOnpontzea eskatzen da. Erantzunda



OZMA 20181023 2018/11/12 Beste arazo bat, aurrekoaren aldamenean kokatuta. 
 
Ikusten den "mazpildutako" bolardoa, abuztuan hondatu zuen Iberdrolako gunean lanean ari zen kamioi batek. 
Pertsonalki pasatu nintzen BAZetik esanez udaltzainei deitzeko parte hartu zezaten. Horko lankideak deitu zuen 
baina ikusten denez ez du izan eraginik. Hile bi pasatu dira eta ez dute berririk jarri hondatutakoa ordezkatzeko.

Erantzunda

OZMA 20181022 2018/11/12 1586 konponduta dago. Baina, hemen bidaltzen dizuet (mota bereko) beste kasu bat. 
 
Eta honekin, galdera bat luzatzen dut: Udaletxean ez dago xedatuta trafiko-seinaleen jarraipena egiteko langile 
edo arduradunik? Egunero ez, baina hilean behin erronda bat egitea nahiko izango litzateke uneko akatsen 
zerrenda egiteko eta zuzenketak bideratzeko.

Erantzunda

OZMA 20181019 2018/11/12 Gure auzoan dauden zabor (organikoa, errefusa...) ontzien kokapena oso berezia da. ondo-ondoan basoa dago 
(zuhaitzak, narrak, belarra...). Ingurua zikindu egiten da, noski, eta plas koz eta paperez Beteta egoten da. 
Garbitzaileek zikinkeri hori ez dute guztiz garbitzean: asfaltoa ez denez dirudienez ez da inoren lana. Ondorioz 
zabartegi bat sortzen ari gara, zikinkeria, usai txarra eta osasun arazoak sortu ditzakena. 
Gai honen inguruan, bai udaletxean bai mankomunitatean (azken honetan telefonoz) nire keskak adierazi ditut, 
baina ez dut erantzunik jaso. 
Arduradun batekin egotea nahiko nuke, arazoa azaltzeko eta irtenbide posibleetaz hitzegiteko,.

Erantzunda

OZMA 20181018 2018/11/09 Jakinarazi nahi dizuegu Deba ETorbidea 1-3-5 soportaleko argi batzuk ez dabiltzala, beraz aldatzeko eskatu 
mesedez.  
 
Bestalde, soportal horretako zabaiak oso zikin daudela ere jakinarazi, beraz garbiketa bat eman mesedez.  
 
Egindako eskaerak kontuan izango dituzuelakoan,  
Argiteria ondo dago 

Erantzunda

OZMA 20181017 2018/11/09 Argazkia, Loramendi kalekoa da. Ikusten denez, zuhaitzen adarrak nahiko baxuak daude eta ez da arraroa musua 
"laztantzea" haizea dagonean edo bustita daudenean.

Erantzunda

OZMA 20181012 2018/11/09 Josepe kalean, Etxaluze parean hain zuzen ere, 3 farola edo gehiago ez dira pizten eta gune hori oso iluna dago. 
Lehehbailehen konpontzeko

Erantzunda

OZMA 20181011 2018/11/09 En la calle Kalealdea el badén de arriba del todo, está estropeado y le sale una cuchilla, por favor pasar a 
revisarlo

Erantzunda

OZMA 20181009 2018/11/08 Etxeazpia kaleko kruzean ispilu bat dago kotxeak ondo ikusteko baina ispilua oso zikina dago. Beraz ispiluaren 
funtzioa ez du betetzen. Mesedez bidali norbait garbitzera.

Erantzunda

OZMA 20181008 2018/11/08 Buenas tardes. Estoy leyendo en internet todas las mejoras que se están haciendo en varios zonas de Arrasate, 
me parece bien,  pero en el barrio de Erguin seguimos esperando las marquesinas para las paradas del autobús. 
Rebajar los pasos de cebra para que puedan pasar las sillas de ruedas, así como las baldosas de las aceras, 
sueltas y rotas, que cuando las pisamos nos mojamos. 
En este barrio estamos a la espera que se haga algo, es con diferencia el más abandonado.

Erantzunda

OZMA 20181006 2018/11/08 Zalduspe kalean arratoiak daude. Erantzunda

OZMA 20181005 2018/11/08 Erguineko sozidade gainean dagoen etxeetara uso ugari sartzen dabiltza. Mesedez, pasatu begiratzera eta ahal 
dala zerbait botatzera.

Erantzunda

OZMA 20181004 2018/11/08 Ahora que empieza la poda de arboles, solicito que poden también el árbol que está en la parte de atrás de Jose 
Maria Eguren nnnnº 5. Está por encima del tejado y el año pasado quedó sin podar.

Erantzunda

OZMA 20181003 2018/11/08 En Jose Luis Iñarra, en la parte que da al pueblo, subiendo las escaleras hay dos bancos. Uno de ellos está lleno 
de grasa y el otro es de los gatos. Hay dos cajas de gatos allí, y solo hay gatos. Es imposible sentarse allí. Solicito 
que los limpien, o cambien de sitio las cajas o los bancos, o que pongan algún otro banco

Erantzunda

OZMA 20181000 2018/11/06 En el bnnº de Gorosotiza, en el parque, la barandilla está suelta y está peligrosa. En el tobogán también hay una 
especie de cubierta y también está suelta. Solicita que se solucione. 

Erantzunda

OZMA 20180998 2018/11/06 ALTXIBAR bidean, karoian inguruan arratoiak ikusten dire erreka k gora. Erantzunda

OZMA 20180993 2018/11/05 Esto ha quedado así después de llevarse los. Objetos voluminosos en calle región número 17. Adjunto foto Erantzunda

OZMA 20180992 2018/11/05 Kaixo , 
Ante la sugerencia que mande en julio y que fue registrado con el numero 6894 , quisiera saber en que estado se 
encuentra . 
 
Eskerrik asko 

Erantzunda

OZMA 20180990 2018/10/31 Monterroneko ate nagusian dauden katea apurtuta dago. Argazkia eransten dut. Erantzunda

OZMA 20180989 2018/10/31 Txaeta kalean arratoiak agertzen diren bideoa bidaltzen dizuet. Noizko arazo honi erantzuna? Txaeta kalean da 
eta kontutan izan ospitalea bertan dagoela. A ze nolako garbitasun irudia. Hirugarren munduan bizi garela dirudi

Erantzunda

OZMA 20180988 2018/10/31 Me parece que son 3 o 4 veces las que he dado la misma queja, que se limpie la plaza Jose Maria Eguren, porque 
el barrendero pasa y como si nada en su día se me dijo que la máquina no puede entrar, cual es el problema 
cuando la plaza ene entrada y salida para los coches.  
Espero se tenga en cuenta y se limpie mas a menudo y mejor

Erantzunda



OZMA 20180987 2018/10/31 En nuestro barrio, Aldaigain 17, hay contenedores de basuras que quedan cerca del frontón del Obenerreka, está 
en una zona muy oscura y que no se limpia bien, con arboles muy frondosos.... Hay ratas... incluso en los 
árboles, con riesgo de que se nos caigan encima mientras echamos la basura... Pido que cambien la ubicación o 
limpien la zona, porque tal y como está....La ubicación anterior era mejor. 

Erantzunda

OZMA 20180986 2018/10/31 Vivo en la calle Agerre 14 1nº izq. Delante de mi casa hay un arbol cuyas ramas me entran por la ventana. Quiero 
solicitar que las corten.

Erantzunda

OZMA 20180985 2018/10/31 Uribarriko parke berria egiten hari diren gunean arratoiak daude. Mesedez, ahal duzuenean 
pasatu.Kastañeroaren ondoan jarri mesedez sakarrontzi bat zeren oso zikin dago.

Erantzunda

OZMA 20180984 2018/10/31 En Agerre 5, en el exterior hay ratas y ya han llegado incluso a entrar en el portal. Pide que echen veneno para 
acabar con el problema

Erantzunda

OZMA 20180983 2018/10/31 Hirugarren aldiz nator gai honen inguruan. Gudarien enparantza, San Andresen oso, oso zikina dago. Eskatzen 
dut urarekin garbitzeko.

Erantzunda

OZMA 20180982 2018/10/31 Buenas,  después de recibir  dos llamadas por vuestra parte, para el tema del charco que se forma en obenerreca 
impidiendo el paso. A día de hoy sigue igual igual 
 No se si vuestras  llamadas son una tomadura de pelo o que 
 Que la primera vez que os lo comente fue en abril

Erantzunda

OZMA 20180981 2018/10/31 Egun on,  
 
Kale garbiketa astean zehar goizeko 7:15tarako sopladorekin egonten dira. Erdialdean bizi garenentzat oso 
molestoa izaten da, zarata handia ateratzen bait du eta lo egitea ezinezkoa bait da. Mesedez eskatzen dizuet 
kale garbiketa zerbitzukoei esatea goizeko 8ak arte ezin direla zarata ateratzen duten makinekin ibili.  
 
Eskerrik asko 

Erantzunda

OZMA 20180977 2018/10/31 Los columpios que están enfrente de urgencias están rotos y peligrosos gracias. Adjunto foto. Erantzunda

OZMA 20180976 2018/10/31 Hola, buenos dias 
A mi mujer se le acaba de caer la tapa del contenedor del orgánico en San Andrés en la mano 
Aún no la he visto pero dice que le ha machacado los dedos 
 El contenedor que está casi enfrente de la parada de autobús

Erantzunda

OZMA 20180963 2018/10/26 Arratsalde on!! Arratoiak ikusten dira Usaetxe plaza inguruan. Erantzunda

OZMA 20180961 2018/10/26 Kaixo. Esta semana llamé por teléfono informando que el contenedor de ropa de la Plaza de Udala estaba lleno. 
Ahora mismo la gente sigue marchándose con las bolsas que traen, por la misma razón. 
Eskerrikasko

Erantzunda

OZMA 20180959 2018/10/25 En Zerrajera, a la altura del numero uno, donde se cayó el muro, están cogiendo mucho peso los arboles que hay 
arriba. Solicitamos que los poden o den aviso a los propietarios, porque vemos riesgo.

Erantzunda

OZMA 20180958 2018/10/25 Uribe auzoko zibuak ez dia batere egokiak adin guztietako umeendako. Bertan hiru zibu mota daude. Kulunka 
egteiko zaldia, autoa eta telazko ohe borobila. Ondoren lau metalezko barra eta soka pare batzuk gorputza 
lantzeko zibu ekribaezin bat osatzen dute. Eta azkenik, txirrista. Txirrista zatar, deseroso, desegoki eta 
arriskutsua. Txirrista bat non alde baten bost makilez egindako eskailera oso arriskutsua daukan, ume txikiek 
erabili ezin dutena. ETa veste aldean metalezko barra bat 3 zirkunferentzia eginez lurrera iritsi arte. Jolas 
dibertigarria ume handiendako, bainai erabili ezina ume txikiendako eta, gainera, jausteko arriskuarekin 
txirristaren goiko aldetik lekua zabalduta baitago. Zibuak izan behar dira umeek bere kabuz erabiltzeko. 
Bakoitzak bere zailtasunak gainditzeko erabiltzen dute eta hórrela ikasten dute. Eta mundu imaginatiboarekin 
jolasean aritzeko tresna ere izan behar da. Adin txikikoek ezin dute zibu asko erabili, vaina adin handikoek 
edozein zibu erabil dezakete. 
Nik alaba umezaintzan daukat eta bertako zibuak handiak dira eta oso egokiak adin guztietako umeendako. 
Eskaera hau Uribeko zibuak aldatzeko eta umezaintzako zibuen antzerako zerbiat ipintzeko da. 

Erantzunda

OZMA 20180957 2018/10/25 Nos informa el presidente de la comunidad de Arimazubi n2 que la farola existente a la altura del portal de la 
comunidad (hacia la plaza de Arimazubi) se encuentra fundida. Se solicita la reparación de dicha farola.

Erantzunda

OZMA 20180956 2018/10/24 Kaixo,  
Antes de las obras de verano de la Ikastola Arizmendi, Gaztelupe, había un aparcamiento de bicicletas.  
Ahora no hay y sería conveniente que se pusiera de nuevo, incluso para mas bicis, porque no hay un sitio donde 
poder candar las bicicletas en esa zona de la Ikastola.  
Gero arte, 

Erantzunda

OZMA 20180955 2018/10/24 No habiendo urbano antes de las 8:45 de la mañana solicito que empiece el recorrido una hora antes, ya que en 
este barrio se encuentra mucha gente mayor y con necesidad de acudir al ambulatorio para análisis. 

Erantzunda

OZMA 20180953 2018/10/24 Notario Etxagibel Kalea. Valla rota, seria aconsejable proteger con balla metalica hasta su reparation. Eskerrik 
also. 
Argazkia eransten dut

Erantzunda

OZMA 20180951 2018/10/23 Euskal Herria plazako jardinak egoera txarreran daude, alde batetik, orain dela denbora bat bertako farola txikiak 
apurtu egin ziren eta oraindik konpondu gabe daude. BEstetik, jardín barruko arkantarilako tapak mugituta 
daude, eta horrek arriskua sortzen du umeentzat.Argazkia eransten dut.

Erantzunda



OZMA 20180950 2018/10/23 7103 kexaren erantzunean esaten didazute AEKri Alkateak eman ziola kartelak jartzeko baimena eta berauek 
kentzeko epeari jarraipena egingo diozutela. Ba mesedez, Kabiako rotondan jarri ziren kartelak kentzeko epeari 
ere egin jarraipena, iragarkia galdu duten arren bertan jarraitzen bait dute. Baina ikusten dudanez, Udalak rasero 
ezberdina dauka toldoekin eta kartelekin. Hori guztiz injustoa da, herritar xumeak erruki gabe zigortzen bait 
dituzue baina presoen eta euskeraren aldeko folloneroak ez. Argazkia eranasten dut.

Erantzunda

OZMA 20180948 2018/10/23 solicitamos por favor que el autobús urbano comience antes para que las personas mayores podamos acudir al 
ambulatorio en este transporte. Los horarios de análisis son a partir de las 08:00am y con el horario actual nos es 
imposible beneficiarnos del transporte. Gracias

Erantzunda

OZMA 20180947 2018/10/23 solicitamos por favor que el autobús urbano comience antes para que las personas mayores podamos acudir al 
ambulatorio en este transporte. Los horarios de análisis son a partir de las 08:00am y con el horario actual nos es 
imposible beneficiarnos del transporte. Gracias

Erantzunda

OZMA 20180945 2018/10/22 Los servicios públicos de Garibai están sin luz y muy sucios. El sábado entré con mi madre y era insoportable. Erantzunda

OZMA 20180938 2018/10/19 7103 kexaren erantzuna dela eta, eskertuko nizueke, baimenaren kopia bihalduko bazenidaten. 
 
Mila esker,

Erantzunda

OZMA 20180932 2018/10/18 Uribe auzoan errekaren ondoko paseoan(iberdrolako zentralaren aldera) 3 farola daude zuzenean zerura 
argiztatzen dutenak eta ez dute lurra behar den moduan argiztatzen.  
 
Eskatuko nuke farola hauen burua aldatzea eta lurrera argiztatzen duen led argia jartzea.  
 
Eskerrik Asko

Erantzunda

OZMA 20180931 2018/10/18 TA Musakolako elizaren parian beste bat bebai. Lotsagarrixa benetan, ayuntamientuak zela eitxen dauen bista 
gordia euskeria ta presuen aldeko pankartekin baina herritar xume batek bere auzotarren moduko toldua 
jartzeko lizentzia eskatu biher dala ez jakitxiagaitxik, multia! Edo esan bihoztazue, Urriaren 20ko 
manifestazinuaren aldeko pankartak, horretarako habilitauta dazen gunietatik kanpo jarri ahal izateko baimena 
eskatu dauiela??? Herrixa jositta dau. Udala plazan, ayuntamientoko mantenimientokuen edifizixuaren 
aurrian...Gauza batzuk ikusteko begi zorrotza baina beste batzuetarako itsu!

Erantzunda

OZMA 20180930 2018/10/18 AEKren kartelak edonun jarrita zauzielako sartu nauen kejiai emon dotzazuen erantzuna flipantia da. Baimena 
omen dauko!! Ta ordenantziaren zati bat bihaldu doztazue. Ba bertan argi esaten dau, epe bat pasauta, kendu 
egin behar dituztela! Zein da epia? Zigarrolako autobus paradan beste bat dau aspalditik. Ikusi fotografixia.

Erantzunda

OZMA 20180929 2018/10/18 Erreka ondoko hesixa be jadanik gutxienez lau lekutan apurtuta dau. Konpontzia komeni da. Eskerrik asko. Erantzunda

OZMA 20180928 2018/10/18 Deskribapena 
Aretxabaletarako bidian, zuhaitz bat guztiz ihartu da. Inguruan etxerik ez dauenez, aukera paregabea, zuhaitz 
autoktono eder bat jartzeko (pago edo lizar bat, portaloian bezela), alameda dotore bat sortu ahal izateko. 
Eskerrik asko.

Erantzunda

OZMA 20180927 2018/10/18 Orainguan proposamen batekin nator. Monterronera Gorostizatik zatozela dauen hormatxo bat, zatika jauzten 
dabil. Gero ta harri gehixau ikusten die jardinian. "Plan de Empleo"rako kontratetan dan jendiaz ezin da 
konpondu ala? Bedarra moztu biharra daukon jardineruak be eskertuko leuke horrenbeste harri artian ibili 
biherrik ez eukitxerik. Ta begiratu baita, hormiaren beste alde k dauen alturia. Ume bat jauzi ezkero...  
Eskerrik asko.

Erantzunda

OZMA 20180922 2018/10/17  El segundo ascensor subida a Altamira 
 Tiene el sueño de goma levantada, 
 
Riesgo de tropezar y caida 
Adjunto foto

Erantzunda

OZMA 20180921 2018/10/17 Quisiera solicitara una reunión con la Sra Alcaldesa Maria y al servicio que corresponda para tratar de solucionar 
unas deficiencias del barrio, Agradeciendo la atención prestada.  
El cuadro de contadores, no pertenece al portal, es del local de al lado donde había ordenadores actualmente 
cerrada. Por otra parte ahora nos han colocado una farola para señal de los coches del garaje sin comunicarnos 
nada.  Me gustaría mirase este tema para darle una solución,  Eskerrik asko. P.G.  Uriburu 27 como jefa de portal 
del mismo y en representación de los vecin@s 
Kaixo, con la mejor intención de mejorar el pueblo he llevado varias quejas o sujerencia al Baz y no he tenido 
una respuesta acertada, habiendo pasado mucho tiempo y las cosas siguen igual. Pido al que corresponda 
cumpla con su deber y haga bien su trabajo, agradeciendo la atención prestada eskerrik asko 
Adjunto foto.

Erantzunda

OZMA 20180920 2018/10/17 Urtero gauza bera,Villamparo garageako sarrera orriz beteta,euria egiten duenean ,labankarak eta erorketak,ia 
noiz tokatzen den tala egitea atzeko plataneroak!! Argazkia eransten dut.

Erantzunda

OZMA 20180919 2018/10/17 Hola.Quería informar de la rotura de una barandilla en el barrio de Makatzena en la plazoleta redonda de la 
parte trasera de la sociedad Santamaña. 
Es una zona muy concurrida por niños y corren bastante peligro porque los más pequeños entran por el hueco,y 
hay una altura considerable. 
Adjunto unas fotos y espero respuesta. 
Muchas Gracias.

Erantzunda

OZMA 20180918 2018/10/17 Hola,  quisiera que se podara el arbusto que esta en la calle ignacio zuloaga,  junto a la floristeria, porque esta 
invadiendo parte de la acera.  Obstaculizando el paso, sobre todo sillas.  Muchas gracias.

Erantzunda

OZMA 20180915 2018/10/17 Ratas en calle olaran. Se meten en las terrazas Erantzunda

OZMA 20180914 2018/10/17 Ha bajado considerablemente la cantidad de cucarachas en Galizia 2 y 3 pero todavia se ven. Adjunto foto del 
portal nnnº2.

Erantzunda



OZMA 20180911 2018/10/16 Me dirijo a ustedes nuevamente sobre un asunto por reclamación por daños sufridos por caída. Ver documento 
adjunto.

Erantzunda

OZMA 20180906 2018/10/16 Arrasateko belar parkeak guztiok erabiltzeko egoeran egon beharko lirateke. Txakur kaken erruz ezin gara 
lurrean manta batekin etzan, eta umeak belarretan jolastu ere. 
Parkeak guz onak eta guziontzako! 
- Bate k kontzentziaziorako kartelen beharra ikusten dut. Herri gehienetan daude eta hemen ez!! 
- Kaka jaso ezean izuna jasko dutela ere ezinbestekoa da presio bezala 
- Parkeren baten txakurrei galazi sarrera. Ume eta ez hain umeen erabilirerarako soilik ezan dadila. 
Herriak asko irabaziko luke

Erantzunda

OZMA 20180905 2018/10/15 En el Polo Garaia antes de llegar a Edertek hay una farola con la tapa suelta, podría ser muy peligroso para los 
niños por si alguno mete la mano allí.  
 
Espero que lo arreglen rapido 

Erantzunda

OZMA 20180902 2018/10/10 Arratsaldeon!!! Argazki bat bidaliko dizuet ikudi daizuen nola dagoen Gureak eta Altuna arteko dagoen 
parkinean...jarri dabez peskadeixako kontenedoreak eta uzaina eta txarrikeixa baino ez dago

Erantzunda

OZMA 20180901 2018/10/10 Honen bitartez, AEDko eragile naizen XXXXX XXXXXXk kexu bat helarazi nahi diot Udalari, kale garbiketaren 
ordenantzaren arabera, kartelak jartzeko erabili behar diren panelak ez direlako garbituak izan aurreko 
hilabetetik. Astebete daramagu noiz garbituko dituzten zain, etzi izango den ekitaldi baten kartelak jartzeko, eta 
gaur, urriak 10, atxikita bidaltzen ditudan egoeran topatu ditugu oraindik. Beste behin, arrazoi beragatik kexatu 
nintzenean esan nuenez, Udalak ezin die ordenantza horren baitan hartutako ardurei uko egin eragileok geureak 
beteko baditugu. Argazkia eransten dut.

Erantzunda

OZMA 20180899 2018/10/10 Kaixo 
Azken asteetan arratoiak ikusten ari gara Usaetxetik, kontenedore inguruko jardinetatik, jubilatuko kaletik eta 
baita bertan dagoen baserriaren barruan ere. Eskertuko genizueke lenbailen eskuhartzea, denen osasunagatik. 
Eskerrik asko

Erantzunda

OZMA 20180897 2018/10/10 Bi eskaera. Bata, lau pago landatzea  Gernika pazealekuan (lehen ere bidali genuen). Ezin dezakegu horrela utzi. Erantzunda

OZMA 20180895 2018/10/10 En la marquesina de Oben-erreka han roto el cristal y no lo ha retirado el barrendero, Adjunto foto Erantzunda

OZMA 20180891 2018/10/09 Inoiz irakurri dot, etxeengandik gertuegi dauden zuhaitzak moztu dituela Udalak, haundiegiak hasi direnean. 
Baina etxerik ez dagoen tokian ere, azeran zuhaitzarentzako laukia prestatuta egon arren, zuhaitzak ez dira 
landatzen, argazkian ikusi daitekeen moduan. Kartel haundi bat dago baina kartelaren atzean ere zuloa libre 
dago. Gainera, Garagartzatik Goiruko rotondara datorren avenida horretan, porte haundiko zuhaitzak jarri 
ahalko lirateke. PAgoak edo beste zuhaitz autoktoneren bat, alameda ederra sortu eta udaran bidegorritik 
ibiltzen diren paseanteeri gerizpea emateko. Mesedez, argazkian ikusten diren azerako lau laukietan, landatu lau 
zuhaitz eder. Eskerrik asko.

Erantzunda

OZMA 20180889 2018/10/08 La semana pasada en la carretera que sube a Edertek y en frente de Ikerlan sustituyeron algunas bombillas de las 
farolas que estaban fundidas por una iluminación de po led.  
 
A mi me parece muy bien que se ponga iluminación led, ya que así se ahorra dinero, pero el problema es que lo 
que han puesto ilumina muy poquito, solamente un par de metros debajo de las farolas y no iluminan todo el 
ancho de la carretera, eso podría suponer un riesgo para la seguridad.  
 
Por lo que pido que a la siguiente que vayan a cambiar, que se ponga una iluminación led mas potente.  
 
Eskerrik Asko

Erantzunda

OZMA 20180888 2018/10/08 Comunicarles que el suelo de la plaza Arima Zuri se esta degradando día a día y con mucho riesgo de que haya 
accidentes en niños y adultos.  
 

Erantzunda

OZMA 20180887 2018/10/03 Zerrajera Garajetara sartzeko, San Andres-Etxaluzera aldera dagoen sarreran, aldapan dauden bedar eta 
landarak moztea komeni dela esan digute. Mesedez, bidaltzerik lorategia txukuntzera? Ikusi argazkia

Erantzunda

OZMA 20180885 2018/10/03 Santabarbarako parkean umeen estruktura. Ikusi argazkia Erantzunda

OZMA 20180883 2018/10/03 Uribarri etorbidean (hilbehera taberna ostean) iturrian ez da jarri behar? Argazkia eransten dut. Erantzunda

OZMA 20180875 2018/10/01 Columpio de Uribe Auzoa, erreka ondoan. 2 niñas con cortes en las manos. Ver foto. Erantzunda

OZMA 20181143 2018/12/03 Olarte kantoian, en frente del portal nnnº 1, tenemos la farola fundida. Solicito que la arreglen. Erantzunda

OZMA 20181046 2018/11/15 Erdiko kale, 35ean farola bat argi Gabe dago duela 10 egunetik. Mesedez, pasatu ahal bezain laster Erantzunda

OZMA 20181043 2018/11/15 En el parque de Aldai y subiendo las escaleras al parque hay dos farolas fundidas. Solicita que se solucione. Erantzunda

OZMA 20181014 2018/11/09 Erdiko kale 35ean, lehengo Igualatorio Médico parean, farola bat itzalita dago azken aste honetan. Erantzunda

OZMA 20180999 2018/11/06 Me dirijo a ustedes para informarles que con fecha 29/10/18 llamé al Ayuntamiento para poner en conocimiento 
que el camino vecinal que accede a Jaiberri (Garagartza) en su día hubo un desprendimiento de terreno 
afectando a dicho camino vecinal. El mismo día 29 de octubreacudieron los técnicos para valorar dicho 
desprendimiento. Quedo a la espera de vuestra respuesta para la resolución del problema.

Erantzunda

OZMA 20180996 2018/11/05 Baldosa batzuk apurtuta daude. Begiratu argazkia Erantzunda



OZMA 20180975 2018/10/31 Kaixo. Whatsappak ematen duen aukera baliatuz, lizentzia hartzen dut 7114 zenbakia duen mezuari eman 
zenioten erantzunari erantzuteko: udalak zernahi esan dezake eta panelak garbitzeko ardura duen enpresak ere 
bai, baina beste eragile batzuek ere konfurmatu didate urriaren 1aren bueltan eta Maritxu kajoi jaia arte 
behintzat panelak ez zirela garbitu. Orain, berriz, hilabetea bukatu aurretik garbitu dituzte, urriaren 27an zehazki, 
gu lekuko ginela,  aste honetako ekintzak kenduz. Eta gaur, urriak 29, jarraian atxikiko dudan irudian ikusten 
denez daude panelak. Laburbilduz, ordenantzaren funtzionamendu irizpideak nahi bezala betetzen direla. 
Eskerrik asko

Erantzunda

OZMA 20180966 2018/10/26 Egun on, hau Erguin Herri eskola pareko parkean da. Ea lehen bait lehen konpontzerik dagoen. Eskerrik asko. Erantzunda

OZMA 20180943 2018/10/22 GOROSTIZA 1`aa FASE (Etxeostea-Olaran) 
 
Están realizando actualmente labores de poda, se informa que hay un pino muy frondoso y que está afectando a 
viviendas a la altura de Olaran, 20, los ramajes les quitan luz y les entran por las ventanas. El presidente se ha 
dirigido directamente a los trabajadores para que lo talen y le han indicado que se informe directamente al 
Ayuntamiento mediante escrito.  
Se solicita procedan a la tala de dicho pino.

Erantzunda

OZMA 20180942 2018/10/22 GOROSTIZA 1`aa FASE (Etxeostea-Olaran) 
 
Se informa que hay varias farolas guiñando o fundidas en la Comunidad Goros za 1`aa fase (Etxeostea - Olaran).  
Una farola fundida junto a la salida de los garajes y otra guiñando entre Olaran, 6 y 8.  
Por otro lado, hay un pasamanos muy deteriorado entre Etxeostea 10 y 12.  
También continuamos insistiendo para que procedan a reparar los baches existentes en los viales de ambas 
calles, tras haber reparado la Comunidad los agujeros de entrada y salida de los garajes. 

Erantzunda

OZMA 20180933 2018/10/18 Quiero poner en su conocimiento que hay 2 farolas entre el nnnº2 y el nnnº8 de la calle Maitena que se 
encuentran bastante deterioradas en su estructura, muy inclinadas, con riesgo de caída; sobre todo la más 
cercana al nnnº2.  
 
Solicito que el personal encargado del ayuntamiento pase para su revisión y arreglo.  
 
Muchas gracias por su atención y un saludo. 

Erantzunda

OZMA 20180912 2018/10/16 En el barrio Zalduspe no vemos la televisión Goiena, debido a que el repetidor colocado en el hospital está sin 
activar. Para ello el Ayuntamiento debe dar las instrucciones a ELKORO para que lo solucione.Eskerrik asko.

Erantzunda

OZMA 20180874 2018/10/01 Kaixo,  
Los parterres de la calle Dr. Bañez, han quedado muy vistosos, con sus flores. Supongo que la mayoría de la 
gente lo apreciará.  
Obsevo que les están haciendo el mantenimiento adecuado, aunque no es fácil.  
Las tablas, a modo de bancos, sobre el hormigon, creo que también se agradecen. Espero que se respeten y 
duren.  
Agur 

Erantzunda

OZMA 20181209 2018/12/14 Tronco de un árbol con 10 cm de altura en Arimazubi Irakurria

OZMA 20181201 2018/12/16 Ferixalekuko igogailuen ateak pintadaz eta pega naz josita daude. Itxura narrasa ematen dute. Argazkia atxikita. 
 

Irakurria

OZMA 20181200 2018/12/17 Kaixo, 
 
Jakinarazi nahi dizueta, gaur goizean arratoi bat zegoela hilda musakolako eskolako patioan, karroak gordetzen 
diren lekuan. Faborez eskatuko nizueke batenbat joan baloteke eta arratoia kendu. 
 
Ez da lehen aldia arratoiak ikusten direla bertan, beraz, eskertuko genuke batenbatek begiratuko baluke hauek 
nolabait alabatzeko. 
 
Milesker. 
 
 

Irakurria

OZMA 20181196 2018/12/14 En Larragain al fondo de la calle donde empieza el ascensor hay unas papeleras y en el entorno hay ratas. Irakurria

OZMA 20181194 2018/12/14 Kaixo, pintada hau dau emakumeen txokora doian igogailuan zegoen atzo gauean. Mila esker Irakurria

OZMA 20181187 2018/12/12 en todos los jardines de la avenida de gipuzkoa hay unas ratas enormes. Por favor, pasar a mirarlo Irakurria

OZMA 20181186 2018/12/12 Uribarriko ermitatik elizarako bidean dauden eskilerak oso zikin daude, ostoz beteta. Bi uso daude hilda, 
mesedez ahal bezain laster pasatu garbitzera

Irakurria

OZMA 20181185 2018/12/12 Un empleado de la limpieza, a las 11:45, estaba rebogiendo las basuras y las ha mezclado todas en un mismo 
saco. De que sirve reciclar si despues todo va al mismo saco.

Irakurria



OZMA 20181184 2018/12/12 En la calle Udalpe, a la altura en la altura de los partales 7, 9 11 hay contenedores para reciclar los desechos que 
origina la vecindad. Cada vez más estos contenedores están completamente rodeados de escombros, muebles y 
otros desechos. Estos elementos impiden el acceso y provocan tropiezos, golpes, caídas y aparte de malaimagen 
para el pueblo. Hoy me he tropezado con un tablón grande y pesado, dándome un golpe en la zona del empeine 
y tobillo del pie derecho, si no va a más el golpe todo quedará así.  
 
Sugerencia: Los servicios de recogida, vigilancia, tratamiento de desecos etc se impliquen más, esto también se 
podrá extender a los servicios municipales (vigilancia de obras, vigilancia de ocupación de vía pública, 
municipales...). 
 
Fecha y hora del incidente: 11/12/2018 
Los escombros y deshechos llevan días sin reoger. 

Irakurria

OZMA 20181179 2018/12/11 Antes de llegar a los garajes de Sancho Abarka, unos 20 metros antes, pasando por el bidegorri, hay un árbol que 
está completamente seco. Se pide que se corte.

Irakurria

OZMA 20181177 2018/12/11 Euskal herria plazako plastikozko edukiontziaren zuloa erdi zabalik dago. Oso arriskutsua! Ez da lehenengo aldiz Irakurria

OZMA 20181174 2018/12/11 Kaixo. Badira egun batzuk, Erguin kaleko zaborrontzi hauen zabaltzeko sistema ez dabilela ondo. Bi txartel 
desberdinekin probatu dut eta biekin ematen dute arazoa. Bai grisak eta baita marroiak ere. Kosta egiten zaie 
detektatzea eta ez dira zabaltzen. 
Gaur adibidez grisa lortu dut zabaltzea enegarrenean, baina marroia ezta hori ere. Konpostarekin etxera itzuli 
behar izan dut.

Irakurria

OZMA 20181172 2018/12/11 Irizar farmazia parean dagoen aulkia ikusi nola dagoen. Irakurria

OZMA 20181171 2018/12/11 Uribarri etorbidetik itxaropena plazara doiazten eskailerak hostoz beteta daude. Irakurria

OZMA 20181168 2018/12/10 Uribarriko elizara igotzeko eskilarak ez dira garbitzen, ostoz beteta daude, eta uso bat hilda ere badago. 
Aspalditik ez da garbitzen eta usoa herenegunetik dago. 

Irakurria

OZMA 20181165 2018/12/10 En el barrio de Gorostiza, en las escaleras que suben, por donde los motores del agua, hay una farola que no 
enciende, y también mas arriba, y donde el Bidegorri. No enciende ninguna. Esta muy oscuro y cuesta subir. Una 
de las farolas está en la pared. 

Irakurria

OZMA 20181161 2018/12/07 Zerbaitetarako balio badu plastikozko tapoien bilketak, jakin nahi nuke Arrasaten badagoen bulketa gunerik eta 
ezezko kasuan, proposatu nahi nuke horrelak ekintzak burutzea.

Irakurria

OZMA 20181159 2018/12/05 Oxido peligro caida para los niños 
Subida erguin

Irakurria

OZMA 20181158 2018/12/05 Acera que va desde Caja Laboral de Uribarri a las casas de los Ingenieros 
 
La acera se encuentra con soca bones y la gente se cae,(lo mismo se caen andando como en bici como con 
patines) esta misma sugerencia la hice hace varios meses y me contestaron que el mantenimiento le 
correspondía a la casa que está encima de caja laboral, lo comenté con ellos y la respuesta fue que ellos lo único 
que tienen es el paso hacia la casa y el mantenimiento de la acera le corresponde al ayuntamiento, en caso 
contrario esa parte la priva zarían.  
 
Por favor hagan algo porque está de pena.  
 
Un saludo 
 

Irakurria

OZMA 20181154 2018/12/03 Entre el numero 7 y el número 9 de la calle Doctor Bañez, hay unas ratas enormes, como el cerdo de Santo 
Tomas. 

Irakurria

OZMA 20181150 2018/12/03 Paseo de Altamira detrás de ferixaleku, otro vertedero Irakurria

OZMA 20181141 2018/11/30 Munarren Ogiberrin eta Korinton artean iturri bat dago, eta arratoi handi bat ikusi dugu. Irakurria

OZMA 20181131 2018/11/28 Vivo en la calle Aramaiona nnnº 8, en el bajo. No puedo ni abrir la ventana porque está el jardin lleno de kakas 
de perro. Además hay moscas alrededor. Pido que se limpie la zona o pongan vigilancia para evitar que los 
dueños de los perros no puedan hacer lo que hacen. 

Irakurria

OZMA 20181130 2018/11/28 Kaixo 
 
Desde las Comunidades de Vecinos   
 
 -GARIBAI ETORBIDEA  2-4-6 A  Y 6 B ,  Portales y Locales Comerciales y 
 -IOKIN ZAITEGI PLAZA  1-2-3-4-5-6-7-8-9 Y 10,  Portales y Locales Comerciales  . 

 
Expresamos nuestro agradecimiento y les damos las gracias por la limpieza que han realizados los operarios de 
la brigada  en nuestras Comunidades. 
Eskerrik asko 
 

Irakurria

OZMA 20181125 2018/11/27 Arratsalde on,  
 
Olarte kaleko bizilagun bat naiz, eta nire eskaera ondorengoa da: Garbiketa zerbitzuko makinak goizeko 7:30tan 
pasatzen dira olarte kaletik, sopladorak alde batetik eta barredorak bestetik. Bereziki barredorek ateratzen duten 
zarata jasangaitza da, etxe barruraino sartzen da, eta deskantsatzea ezinezkoa izaten da. Ulertua nuen goizeko 
8ak arte ezin direla horrelako makinekin lanean hasi, beraz eskertuko nizueke langileei komentatzea goizeko 8ak 
barredorak olarte kale k ez pasatzea.  
 
Kontutan izango duzuelakoan, besterik gabe 
 

Irakurria



OZMA 20181119 2018/11/26 Santa Marina auzoan, frontoian, paretaren zati bat dago rekubrimentua jausteko, bidera jausteko arriskuaz, 
kotxe edo pertsonen gainera. Burdinak erdoilduta daude eta haurrak egoten dira hor jolasten, jausteko arriskuaz. 
Konpontzea komeniko litzateke. 

Irakurria

OZMA 20181112 2018/11/26 Mobilidadeko kontzejalari ahua betetan jako bidegorrixetaz eta oinezkuek preferentzia daukela esanez. Ba 
aplikau kontua Arrupe Jauna. Otaloran, kristalen kontenedore bat espaloi erdi erdixan dau, oinezkuei lekua 
kentzen. Soluzino errexa dauko: Aparkaleku baten jarri. Ta kotxia aparkau deixela beste nunbaitxen. Eskerrik 
asko. 
 

Irakurria

OZMA 20181098 2018/11/21 En el camino que va del polideportivo hacia musakola, en el paso de cebra de IFAM, hay una higuera que no deja 
ver a los vehículos, y cuando la gente pasa por el paso de cebra es muy peligroso. Por favor, pasar a podarla....

Irakurria

OZMA 20181096 2018/11/21 En la calle Olaran, frente a los portales 18 y 20 hay un árbol que no hace más que molestar. Le tengo que cortar 
todos los años las ramas, pues se meten en la habitación. Al vecino de abajo le pasa lo mismo y desde la terraza 
no puede ver ni el sol si sale. Ahora que es el tiempo podían arrancarlo y ponerlo en otro lugar que no moleste.

Irakurria

OZMA 20181091 2018/11/21 Garibai 16 inguruan, Mapfre bulegoaren aurrean, zikinkeri ugari pilatzen da. Astelehenetik hona ez dira pasatu 
kale garbitzaileak eta asteburuko papel, plastiko eta kakak daude oraindik. Askotan pasatzen zaigu hau, beraz, 
sarriago garbitu dezaten eskatzen dugu.

Irakurria

OZMA 20181089 2018/11/21  
Kaixo!!zuekin kontaktuan jartzen naiz jakinarazteko Olarte eta Gazteluondo inguruan arratoia asko 
daudela.Gazteluondo azpian Olarteko bidean dauden hiru zuhatzatetan asko daude. 
 

Irakurria

OZMA 20181083 2018/11/20 En Garagarza, detrás de Fagor, donde está el bidegorri, entre Polmetasa y Fagor hay unos abetos que están 
creciendo hacia abajo y obstaculizan el paso. Por favor, pedimos que se poden.  

Irakurria

OZMA 20181081 2018/11/19 Eguerdi on .....zabor bilketa  horrela da?? Irakurria

OZMA 20181072 2018/11/19 Kaixo, se han encontrado ratas en las inmediaciones de los pabellones de Zigarrola nnº 1. (Al lado de piensos 
Otxoa)  
 
Se pide el Ayuntamiento tome medidas al respecto,  
 
Un saludo 
 

Irakurria

OZMA 20181064 2018/11/16 Ya veo, que por correo electrónico tampoco hubo alguna respuesta, yo lo vuelvo a mencionar, que de mil 
amores, queremosque llegue el autobús hasta la iglesia de Santa Agueda. Con motivo de acción, le pedimos 
amablemente y de forma humilde que llegue el autobús urbano de Mondragón hasta la iglesia de Santa Agueda. 
Y así que el Ayuntamiento se beneficie de las personas con movilidad reducida y queremos de alguna forma 
manifestar, que queremos de alguna forma manifestar que queremos que se nos reconozcan, y no que se nos 
juzgue de alguna otra causa.

Irakurria

OZMA 20181044 2018/11/15 Jakin nahi dut ea posible den Santa Marina auzoan, farmazia azpian, dagoen pazadizoa fregatzeko makina 
batekin garbitzea. Zikinkeri eta txiza asko dago

Irakurria

OZMA 20181041 2018/11/15 A quien corresponda. 
Quiero que alguien me explique por que por Aldai no pasa nunca el barrendero. Antes de vacaciones de vez en 
cuando se veía barriendo alguno. Está el barrio de Aldai indecente, creo que nosotros también pagamos 
impuestos. 
En espera de respuesta.

Irakurria

OZMA 20181033 2018/11/14 Hace. Una semana os enviado las fotos y. Hoy lunes sigue igual bueno peor porque hay más hojas Irakurria

OZMA 20181031 2018/11/14 Esto está dejado fuera de si o. Erguin 27. Han pasado y esto no han recojido. 
 
Esto también está fuera de de lugar  udalpe 8.  Sacaron de un local.   Y como es normal no lo han llevado.  Habrá 
que hacer algo. 
 
Bi argazki eransten dira.

Irakurria

OZMA 20181029 2018/11/14  
Buenas tardes, solicito, en nombre de la comunidad de propietarios Udalpe 5, limpieza de la acera municipal de 
acceso al portal y a los números impares de dicha calle. Actualmente se encuentra llena de hojas y papeles,lo 
que dificulta el tránsito por dicha acera, sobre todo para las personas mayores y con problemas de movilidad. 
Gracias 
 

Irakurria

OZMA 20180896 2018/10/10 Erguiñen arratoiak berdegunetan pasiuen, Hau esinda hola. Bideoa dago atxikita. Irakurria

OZMA 20180894 2018/10/10 Buenos días: Hay una pérdida de agua que lleva varios días en el P`b0peatonal junto a las "casas Rojas." Ahora 
mismo he pasado por ahí y se nota muy bien. Os mando otra foto.

Irakurria

OZMA 20180893 2018/10/10 Kaixo egunon 
Farola fundida en la calle aldaigain a la altura del portal 13. Y varias fundidas dentro del parque de alday 
Cristal de marquesina roto en la parada de oben erreka (farmacia) 
Eskerrik asko, gracias

Irakurria



OZMA 20180881 2018/10/02 Los jardines de Gipuzkoa Etorbidea a la altura de la Kutxa, Farmacia y Bar Beberly, se encuentran en una 
situación lamentable. Algunos de ellos sin hierba, con la tierra y la vista pisoteados.. Hay épocas en las que hay 
alguna que otra flor, pero el hecho de que están sin ningún tipo de protección alrededor hace que todos los 
niños y animales entren rompiéndolo todo.  
Mi sugerencia, consensuada con otros vecinos, es que se haga algo parecido a lo que se ha hecho en los jardines 
de la calle Dr Bañez de San András. Estaría bien que se pusieran unos bancos de mader o algo que elevase la 
piedra y no dejara el jardín al alcance de todos para así poder mantenerlo limpio y bonito. 
Es una avenida muy principal y concurrido y da sensación de dejadez y suciedad.  
Agradeciendo de antemano su atención. Oharra: hiru argazki atxikitzen ditut. 

Irakurria

OZMA 20181250 2018/12/31 En Jose María Eguren 5 por la parte de atrás hay un árbol que necesita ser podado. El año pasado di el mismo 
aviso, pero no lo podaron y este año tampoco. Se pide por favor que vayan y lo poden, porque las ramas 
empiezan a entrar por las ventanas. Molesta mucho.

Irakurria

OZMA 20181249 2018/12/31 Hay ratas en los contenedores nnº 38, en frente del zapatero takoi. Salen de entre la basura. Irakurria

OZMA 20181248 2018/12/31 Vivimos en Itxaropena plaza. Recientemente un perro ha muerto por comer algo en el parque de Itxaropena y se 
comenta que puede ser por el veneno para ratas que echaron cuando se estaba construyendo el parque. 
Quisieramos saber si es así o no, para tener cuidado. Y si es así, que pongan un aviso para que no vuelva a 
suceder.

Irakurria

OZMA 20181247 2018/12/28 el tunel que pasa por santa marina esta en unas condiciones higienicas de pena, todo lleno de mierda. Irakurria

OZMA 20181246 2018/12/28 En el barrio Gesalibar, en el callejón que está detrás del hospital y que da a la plaza, no hay ninguna luz. Hasta la 
casa Ugalde no hay ninguna luz. Queda muy oscura para quienes entramos y salimos del hospital. 

Irakurria

OZMA 20181244 2018/12/27 Al final del Bidegorri, antes de llegar a los garages de Santa Teresa, 20 metros antes en la mano izda, donde esta 
la higuera, hay un arbol que está completamente seco. Para solicitar que lo corten. 

Irakurria

OZMA 20181241 2018/12/26 En Pablo Uranga, el callejón entre el 2 y el 4 parece el meadero municipal. Es una verguenza. Desde primera hora 
ya están meado todo. Y quienes limpian que pasen la manguera por favor. 

Irakurria

OZMA 20181240 2018/12/26 Garibaiko markesinetan ordutegi ezberdinak daude jarrita, baten eta bestean, Gasteizko noranzkoan. Irakurria

OZMA 20181239 2018/12/26 Ya he observado en varias ocasiones festivas, Maritxu Kajoi, Santo Tomas, San Juanes, que por el arco que va de 
Uarkape a Pablo Uranga, no pasa la manguera del agua para quitar el olor a orines que se acumula la noche 
anterior, la manguera del servicio de limpieza pasa por las escaleras de acceso de la calle otalora a Pablo Uranga, 
pero por el arco mencionado que es donde mas se acumulan los orines no pasan, les ruego que lo comuniquen 
al servicio de limpieza para que en las proximas fiestas pasen la manguera por dicho lugar. 

Irakurria

OZMA 20181238 2018/12/24 En Donestebe Portuko kalea estamos viendo ratas por el día. Antes se veía alguna por la noche, pero ahora están 
por el día, incluso al hijo se le ha subido a la zapatilla una. 

Irakurria

OZMA 20181237 2018/12/24 Garibaiko autobus geltokiko markesinak oso zikin daude. Kristalak, beheko bitxarteak eta inguru danak garbitzea 
komeni da.

Irakurria

OZMA 20181236 2018/12/22 Arbolapetan, harategi aurrean, furgoneta egoten den tokian, lurra oso labankorra dago. Seguraski olioa izango 
da.

Irakurria

OZMA 20181235 2018/12/21 Ya que el Ayto. no va  a modificar nada hasta el 2020, con motivo de protesta desde el día 8 de enero de 2019 
nos vamos a  manifestar San Juan de Dios, Aita Meni y los caseríos colindantes de la zona, todos los días a las 
16.30. Se iniciará la marcha hasta las puertas del Ayto, ya que el Ayto de Arrasate no va a hacer nada. Yo XXX 
XXXX XXXXX haré una huelga de hambre en San Juan de Dios y me jugaré la vida por un transporte digno y de 
calidad, y que la sra. alcaldesa se dé cuenta que no somos escoria. Somos seres humanos y desde aquí reivindico 
mi derecho a que el transporte urbano llegue hasta Santa Agueda.

Irakurria

OZMA 20181231 2018/12/21 En la parte trasera de la plaza Jose Maria Eguren hay unos árboles de los cuales pasan unos cables entre las 
ramas. Me gustaría que pase algún técnico del Ayuntamiento a ver qué se puede hacer.  
 
Yo creo que conviene que se corten los dos árboles, ya que por una parte nos están ocasionando probles de 
obstrucción del canalón del tejado, y por otra parte creo que puede ser peligroso el tema de los cables.

Irakurria

OZMA 20181230 2018/12/21 Solicito que corteis las zarzas en Mojategi Irakurria

OZMA 20181229 2018/12/21 Eguerdion, bizi naz Larragain kalean eta azken aldian arratoi asko ikusten die, eta nere balkoitxik bidegorria 
ukusten da eta bertan be asko ikusten die.  
 
Beste gauzatxo bat, hemen goian dauen parkeko argiak ez dira pizten. 
 
Eskerrikasko

Irakurria

OZMA 20181225 2018/12/20 Meatzerreka auzoan, Sarazahar baserriko farolatxoaak tapa hautsita dauka. Konpontzea eskatzen da. Eta bide 
batez, argiaren kolore zuria aldatzea ahal bada, eskertuko nuke. Mila esker.

Irakurria

OZMA 20181221 2018/12/19 SAN ESTEBAN DEL PUERTO 7, 9, 11, 13, HAY UN MURO QUE ESTA LLENO DE RAMAS Y ZARZAS, Y EL SUELO LLENO 
DE HOJAS. CONVIENE LIMPIAR

Irakurria



OZMA 20181217 2018/12/19 Es la segunda vez que lo voy a recordar. El barrio de San Andrés, calle Avenida de Álava, desde el paso de 
peatones con semáforo hasta Polmetasa, porla parte donde va el río, no tiene farolas y cuando anochece 
pronteo, esa parte está bastante oscura. Hay una parada de autobús y cuando está aparcado en la zona de la 
parada aún se nota más la oscuridad. 
 
Calle Avenida de Álava, en la zona del río hay muchos árboles, pero también hay árboles que se han quitado y 
esas zonas están con muchos baches, y aunque he visto que se han cubierto e algunos sitios también los hay que 
se necesitan cubrir.  
 
Aprovecho las Navidads para que se tengan en cuenta mis peticiones y me gustaría que mis necesidades fueran 
atendidas. 

Irakurria

OZMA 20181214 2018/12/18 Juan Karlos Gerra plaza ez dute garbitu aurreko ostiraletik eta oso zikina dago. Irakurria

PERTSONAL SAILA 20181189 2018/12/13 Nire kexa harreragile poltsari buruz da. Ni udaletxeko langilea naiz eta 11ean enteratu nintzen lan poltsa atera 
zela. Arrasaneten ez zen agertu poltsa ateratzen zenik. Denbora oso gutxi egon da apuntatzeko, gainera zubia 
erditik egonda. Ni kanpoan gelditu naiz, 10ean itxi egin zelako eta ni 11ean enteratu. Oso denbora gutxi iruditzen 
zait egon dela eta ez da ondo abisatu, Gipuzkoako boletinean ere ez da agertu. Ez zait ondo iruditzen plazo hain 
txikia egotea eta zubi batean gainera ateratzea. Jakin nahi nuke ea berriz zabaldu behar den jakitea eta hurrengo 
baterako behar diren lekuetan argitaratzea gehi denbora gehiago ezarri apuntzatzeko. Posible bada, apuntatzea 
gustatuko litzaidake erantzunean jartzea. Badakit nire aldetik begiratu behar nuela, baina arazo pertsonalagatik 
ezin izan dut.

Irakurria

TOKI GARAPENA 20181223 2018/12/20 Txaeta kalean (Txaeta 14-16-18) dagoen organikoaren edukiontzia txartelik gabe zabaltzen ikusi dut, hondatuta 
dago edo hondatu dute, eta edonork zabaldu dezake. Hortaz gain, plastikozko poltsak bertara botatzen dute 
baten batzuk, txarto ari direla esan diet baña ez dute kasurik egiten.  
 
Badago jende bat zaborraren eta erreziklajearen gaia ez duela seriotasunez hartzen eta nahi duena egiten duela.  
 
Uste dut gehio kontrolatu beharreko auzia dela.  
 
Eskerrik asko, 
 

Erantzunda

TOKI GARAPENA 20180991 2018/11/05 Monterron ondoko konposteko etxolatxoan hilabete dela gainetik botatzeko orbela (edo ez dakit zer izen 
daukon) ez dagoela.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181234 2018/12/21 Buenas tardes en Jose Luis Iñarra nos han quitado un monton de aparcamientos poniendo una raya amarilla la 
pregunta es... 
Donde tenemos que aparcar todos los coches del barrio ??? 
Si deberia preocupar mas la higiene del barrio tema gatos y contenedores de basura

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181233 2018/12/21 Kexa hau maiatzaren 17an sartu nuen eta ez dut  erantzunik jaso. Beraz, berriro ere sartzen dut eta oraingoan 
mesedez erantzun iezadazue eta hartu itzazue neurriak konpontzeko. Mila esker. 
 
Arrasate pasealekuan, 7tik 15erako aterpetan, gazteak egoten dira eta oso zikin uzten dute, udaletxeko 
garbitzaileak ere esan dezake zein den bere iritzia. Asteburuetan gabetan, eta astean errekreotan, ikastolako 
gazteek.  Horren gain, beheko garajean txiza egiten dute, atean contra, aldapa dago eta potzua egiten da, 
garajean sartzeko aldapa bera dagoenez.... barrura sartzen zaigu.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181220 2018/12/19 En Dr Bañez 1, en la entrada al garaje, en la torre Txindoki, frecuentemente suele aparcar la furgoneta de la 
frutería Boliñete impidiendo el paso a la entrada al garaje. Se les ha avisado en numerosas ocasiones pero no 
hacen caso. Solicita que se dé un toque de atención a los responsables de la frutería. Los vecinos les han 
comentado que soliciten al ayuntamiento una plaza de carga y descarga, pero dicen que hay que pagar y no 
están dispuestos a hacerlo.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181218 2018/12/19 Necesita dos pasos de peatones la calle Avda. de Álava del barrio SAn Andres y eso que es una caretera general.  
1.- La Avenida de Álava necesita un paso de peatones entre lo números 20 al 26.  
2.- La Avda de Álava de los números 6 al 12 
 
Nuestros representantes nos teinen que tener en cuenta cuando hacemos escritos y mirar muy detenídamente 
la zona. 
 
San Andrés es el barrio que enos pasos de peatones tiene en la carretera genera. Por la Avd. de Gipuzkoa hay 
bastantes pasos de peatones. Por Uribarri Etorbidea hay bastantes pasos de peatones... 
 
He recibido dos cartas certificadas de la Ertzanitza por solicitar estos pasos de peatones repito el escrito porque 
creo que son necesarios.

Erantzunda



UDALTZAINGOA 20181210 2018/12/16 Kaixo.  
 
Vivo en Santa Marina n 30. Tengo un señor que es mi padre, que sale a la calle en silla de ruedas, y en muchas 
ocasiones no puedo utilizar las aceras de un lado y de otro de la vivienda, por encontrarse ocupadas por los 
coches, y tengo que u lizar esas aceras para azceder a la vivienda. 
Les mando fotos para que lo vean. 
 
Espero solucionen el problema lo más pronto posible, dado que no es difícil de solucionar, ni de gracias 
magnitud  
Eskerrikosko

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181208 2018/12/14 Cacas de perro en Arima zubi, en la puerta del euskaltegi. Hasta cuando tenemos que soportar tanta caca en 
esta plaza ? 
Perro del bar CASOLO suelto en la plaza Arima Zubi

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181207 2018/12/17  
Paseando por la acera que va del colegio de Erguin a las casas de Erguin me he encontrado en más de una 
ocasión superada por bicis conducidas por chavales que van a mucha velocidad. Es una acera estrecha, con una 
pendiente apreciable, donde se alcanza velocidad con poco que se dé a los pedales. No entiendo que se permita 
circular por las aceras bicis, pa netes, etc. suponiendo un gran riesgo para la integridad sica de las personas. 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181206 2018/12/17  
Les escribo porque constantemente tengo que ir a la oficina de los municipales a quejarme de que hay alguna 
moto aparcada en los soportales de las casas de Roneo (ejemplo en la foto que les adjunto). Los municipales 
atienden mi petición pero tiene que ser chocante que se tenga en cuanta la normativa de no aparcar en los 
soportales de las casas de Roneo y no en otros lugares como en los soportales del Grupo San Juan (4 fotos 
adjuntas) o en frente de Kulturate (1 foto). Son fotos sacadas el sábado. Lo sorprendente es que había 
aparcamientos vacíos en zonas destinadas para ellas como en arbolapeta (foto adjunta), en la zona del quiosco 
de Biteri o en la zona de motos en Garibai. No entiendo que en este último lugar haya 2 contenedores que 
ocupan parte del espacio para motos. También estaba vacía la zona asfaltada que se encuentra entre Lirain y los 
contenedores en las casas de Roneo. Moraleja los dueños de las motos quieren proteger sus motos de la lluvia 
aunque ello suponga ocupar espacios destinados a los peatones. Espero que el Ayuntamiento haga cumplir la 
norma va. 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181204 2018/12/17 En Erguin en 30 vive una persona que tiene que ser recogida habitualmente por una ambulancia y la ambulancia 
no tiene donde aparcar. Solicita que se pinte de amarillo la zona del portal o que se cambie la disposición de los 
aparcamientos

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181180 2018/12/12 En el túnel que se encuentra al lado del portal de la torre Udalaitz (Errebuelta 02) hay motos de Telepizza, 
bicicletas, etc. que suelen pasar a toda velocidad. Siendo un pasadizo peatonal y teniendo en cuenta que el 
portal de una torre semejante crea mucho transito de peatones, se crean situaciones de peligro. Se pide al 
ayuntamiento que tome medidas contra estas motos y bicicletas.  
Eskerrik asko. 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181166 2018/12/10 Acabo de recibir una multa de 300 euros con 2 puntos de re rada. 
Quisiera que tuvieran en cuenta lo que cuesta ganar 300 euros a la hora de ponera la denuncia, y si hay otra 
denuncia foto del coche para saber que era el mio. Gracias

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181162 2018/12/07 Acabo de recibir una multa de 300€ con 2 puntos de retirada. Quisiera que tubieran en cuenta lo que cuesta 
ganar 300€, a la hora de poner la denuncia. Y si hay otra denuncia añadir foto del coche para saber que era el 
mio.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181149 2018/12/03 Jose Maria Eguren Plazan kotxeak espaloi gainean aparkatzen dute. Horrez gain, erreka ondoko errepideko 
marra horian ere aparkatzen dute. Mesedez, pasatu noizean behin isunak jartzera. Mila esker. 
 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181146 2018/12/03  
En la calle José Luís Iñarra 23 hay una familia que tiene tres coches (Ford scord verde, volwagen pasat marrón 
claro, Ford focus negro y un seat Toledo con un gran golpe), que sólo los mueven para cambiar de aparcamiento 
y a los municipales con pasar a cerrar el cementerio y no hacer caso a que los vecinos no puedan aparcar les es 
igual, hacen la vista gorda.  
Que hemos de hacer 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181142 2018/11/30 Arabako ibilbidean (Izkutu alboan) oinezkoen espaloia ostopatzen dute furgonetak. Erantzunda



UDALTZAINGOA 20181140 2018/11/30 Badira bi hilabete ama izan naizela eta umea kalera karrikotxean ateratzen dudala. Denbora honetan pare bat 
susto izan ditut espaloitik nindoala bizikletekin, hauek ere espaloitik ibiltzen direlako eta nahiko azkar. Haurra 
izan baino lehen ere konturatuta nengoen herri honetan oinezkoa izatea ez dela erosoa, baina orain espaloi zati 
handiagoa erabili behar dudanez derosotasun hori handitu egin da, eta ez litzateke horrela izan beharko. 
Espaloiak oinezkoentzako bideak dira ez bizikletenak eta gustatuko litzaidake bizikletan dabiltzanei hori argi 
azaltzea, kasu askotan ez dakitelako beraien bidea errepidea edo bidegorria dela. Beraz, idatzi honen bidez 
eskatzen diot udaletxeari espaloitik doazen bizikletak kontrolatzeko eta jendeari helarazteko zeintzuk diren 
bizikleten ibiltzeko arauak eta tokiak.  
Besterik gabe eskerrik asko. 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181138 2018/11/29 El paso de cebra que hay enfrente de Lanbide, no se respeta. Pedimos que por lo menos a las horas que los niños 
tienen que coger el autobús para ir a clase se ponga un municipal dirigiendo el tráfico, ya que algún día va a 
ocurrir una desgracia. Los horarios del autobús son de 08:20 a 08:30 que se va por la mañana y de 16:40 a 16:50 
por la tarde

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181126 2018/11/27  
En primer lugar mi queja me gustaría fuera anónima,me consta que unos vecinos de arrastre,de José Luis iñarra 
23_bajo izquierda,se han mudado de piso hace más de quince días,dejando a su perro un bullterrier sólo en la 
vivienda, sólo van una vez al día a sacarlo cinco minutos ,el perro está día y noche sólo,eso me parece un 
maltrato severo,por lo cual espero que toméis medidas  
Gracias 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181117 2018/11/26 El día 26 de noviembre a las 12.45 en la calle Otalora me encontré una multa en mi vehículo renault Kangoo con 
matrícula XXXXXXXX por estar estacionado en un vado. Junto a mi vehículo había 3 vehículos más que 
curiosamente no estaban multados y no logro entender por qué. Ruego tomen en cuenta mi queja y actúen en 
consecuencia y equitativamente. Yo no estoy en desacuerdo por la multa pero si en el por qué a mi sí y alos 
otros vehículos no!! 
Espero una respuesta. Muchas gracias.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181087 2018/11/20  
Autokarabana honek 20 egun baino geixau daroiez hospitalera doian jendiari aparketako leku bat kentzen. 
Polizia munizipalen jefe Arriaga Jauna, mesedez eiñ zeozer. Eskerrik asko. Argazkixa bialketan dot. 
 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181085 2018/11/20 Bedoñabe Herri Eskolara bidean, azken zebrabidean kriston arazoa dugu. Kotxeak azkarregidatoz eta gainera 
aparkatutakoazken kotxeak ikusgarritasuna murrizten du, bain onezko bai autoei. Astero daukagu sustoren bat 
gurasook.  
 
Hori dela eta, eskatu nahi dugu kotxeak geldoago etortzeko badenen bat jartzeko. Justu lehenengo eta azken 
autorako aparkamendua pibote batzuen bidez edo kentzeko. 
 
Krokisa atxikitzen dut 
 
Eskerrik asko

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181078 2018/11/19  Kaixo 
Udalako bidean kotxe asko eta asko abiadura bizian ibiltzen dira 
Gaur bertan ni kotxek koinziditu dutenean adin eko 3 persona ia harrapatu ditu batek 
Egun batean istripu larriren bat gertatuko da 
Kotxek asko rally moduan jetsi eta igotzen dirá

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181058 2018/11/16 Arrasate Pasealekuko Gaztelupe pareko zebra bidea egunero ikasleen sarrera-irteera orduetan pertsonentzat eta 
haurrentzat bereziki, arrisku gunea da. 
Ordu horietan kotxe ugari egoten da espaloi gainean zein doble filan aparkatzen dute zebra bideko ibilbidea 
ozptopatuz, eta espaloian oinekoentzat arriskua sortuz. 
Udaltzainak hainbatetan bertatik pasatzen dira eta ez dute egoera horren aurrean inolako neurririk hartzen. Nire 
ustez, ez dituzte beraien betebeharrak egiten 
Ikusita udaltzaingoaren jarrera pasiboa, honako hau proposatzen dut. Marra horia marotuta dagoen bazterretan 
bolardoak jartzea, behintzat kotxeak espaloira ez igotzeko.

Erantzunda



UDALTZAINGOA 20181045 2018/11/15 Egun on,  
 
San Andres auzoko autobus paradaren atzeko zebra-bidearen gainean proposamen bat luzatzeko idazten dut. 
Azken aldian susto pare bat egon dira toki horretan, eta uste dut nahiko arriskutsu dagoela.  
Une honetan, pare bat aste dira furgoneta haundi bat bertan aparkatuta dagoela, bisibilitate guztia ezabatuz. Ez 
da ikusten kotxerik datorren edo ez Uribesalgo aldetik, eta bidera atera beharra dago ikusteko. Gainera abiadura 
handia hartzen dute bide horretan kotxe batzuek. Orain furgoneta bat da, baina kotxe txikiagoekin ere ez da 
ikusten.  
 
Bi proposamen egin nahiko nituzke:  
 
1. Zebra-bide ondoan dagoen aparkalekua kentzea. Pibote edo dena delako batzuk ipini, inork bertan ez 
aparkatzeko.  
- Argazki bat doa atxikita, zein aparkalekuz nabilen hobeto azaltzeko.  
 
2. Zebra-bidearen aurretik, baden edo dena delako zerbait jartzea, ibilgailuek abiadura moteldu dezaten bertara 
iristean.  
 
Kontuan izan behar da umezaintzako haur pila bat ibiltzen dela atzera eta aurrera zebra-bide horretan.  
 
Azkenik, esan nahiko nuke zebra-bideak ez duela irisgarritasuna bermatzen. Eskaloi bat dago gurutzatzeko, eta 
eskaloirik ez dagoen zatia, hain justu aparkalekuak hartzen du. Prentsan irakurri dudanez, Araba Etorbidea 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181035 2018/11/15 Posible da Markuleteko poligonoan auzolagunetik garagartza alderako parkiñean, kamioiendako debekatutako 
señaleak jartzea? Gauez trabesean aparkatzen dutenean aparkaleku pila bat kentzen dute. Eskerrik asko

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181034 2018/11/15 Hola. Buenas noches. 
Se ha enviado la solicitud de modificación de la señalización existente, de modo que se pueda acceder al parking  
de Fagor Electrónica llegando de la rotonda de  Takolo? 
Un saludo

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181027 2018/11/14 Estas guarradas no se pueden controlar? Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181002 2018/11/08 En el polideportivo de Iturripe, en la entrada del túnel a la izquierda, hay un aparcamiento sin iluminación con un 
saliente de hierro que invade la zona de aparcamiento que genera destrozos varios en los coches.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180994 2018/11/05 Buenas tardes. 
Solicito se permita la entrada al parking de Fagor Electrónica desde la rotonda de takolo, llegando de esa 
dirección, sin tener que dar toda la vuelta a la empresa para poder acceder. 
Muchas gracias

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180972 2018/10/30 Cafetería HEMEN. 
Con la imposibilidad a veces de poder acceder a la acera desde la plaza Sebero Altube a los comercios y portales 
contiguos a nuestra cafetería por estar ocupado el espacio casi en su totalidad por contenedores y 
aparcamientos, solicito habilitar un tramo de carretera para disponer de paso de cebra, con el fin de minimizar 
riesgos y facilitar el acceso a vecinos y clientes de los diferentes comercios. Gracias.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180971 2018/10/30 Isuna larria izatearen arrazoia OBSTRUCCIÓN GRAVE DEL TRÁFICO, Baina kotxeak pasa zitezkeen bertatik. Horrez 
gain, obtrukzioa hainbetarako izada kotxeak han jarraitu zuen eta ez zuten mugitu beharrik izan. Beraz, larriaren 
mugak zehzatea gustatuko litzaidake.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180969 2018/10/29 Kaixo, soy un trabajador de la empresa PESA con sede aqui en Arrasate concretamente en el poligono txiki al 
lado del caserio Garratz. El motivo de este correo es informar al ayuntamiento que son inumerables veces en las 
que un camion/trailer perdido llega a meterse en dicho poligono colapsando el transito de autobuses y 
usuarios/trabajadores de este pequeño poligono y en el que en mas de una ocasion hemos tenido que ayudar a 
hacer maniobras a estos transportistas, muchos de ellos extranjeros para reconducir su marcha. La posible 
solucion seria colocar sendas señales de prohibido camiones o advirtiendoles de alguna manera que es un 
ñoligono pequeño, etc. Eskerrik asko. 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180968 2018/10/29 Arrasateko hainbat lekutan bolardoak jartzen dira, adibidez garajeen sarrerak errespetarazteko.  
Arazoa da bolardo horrek bajuegiak direla eta kotxean horren ondoan maniobratzen ari zarela ez direla ikusten. 
Horren ondorioa da kotxeek jo egiten dituztela, eta horren ondorioz kotxeak markatu egiten dira, eta kasu 
batzutan bolardoak arrankatu egiten ere.  
Horrega k proposatzen dut altuago eta kolore argiz margotutako batzuk jartzea.  
Adibide bat duzue Getxoko Udalan. Bertan daudenak 1,20 metroko altura dute gutxienez, eta gainera urdin argiz 
daude margotual. Oso ondo ikusten dira.  
Hau egitekotan sahiestu egiten dira aipatutako arazok biak. 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180967 2018/10/29 San Andreseko autobus geltokian, San Josepeko aldean, zebrabide txiki bat dago geltokitik San Josepeko zubira. 
Hor kotxeak azkar pasatzen dira, eta, gainera, geltokiko marquesina ondoan beti dago kotxeren bat aparkatuta 
(gaizki aparkatuta dagoela uste dut), bai zirkulatzen ari diren autoei eta baita gurutzatzen ari diren oinezkoei 
bisibilitatea kentzen diena, Bertan semearekin susto pare bat izan ditut bisibilitate faltagatik ia harrapaitu 
baitudte. Guneari konponbide bat esktzen dizuet, izan ere, haur asko pasatzen baita bertatik umezaintzara. Ez 
dakit marquesina ondoan badoa den (hala bada kotxeak bertan ez aparkatzeko zaintza  eskatzen dut) edo 
zebrabide altu bat ere ideia ona irudituko litzaidake.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180952 2018/10/23 Hola.  
Adjunto foto de señales de tráfico desplazadas por el viento en el cruce de Legargain - Elkano.  
Saludos.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180944 2018/10/22 Cacas de perro en la plaza Arima Zuri. Es algo que se repite con nuamente. Adjunto foto. Erantzunda



UDALTZAINGOA 20180939 2018/10/19 Cada vez que me muevo hacia el centro del pueblo no veo ningún municipal cuidando los malos hábitos de las 
personas y cada vez que salgo me encuentro con más de una persona incumpliendo normas, sobre todo las que 
ensucian el pueblo.  
 
Para cuando campañaSS de concienciación y control?  
 
Mila esker 

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180937 2018/10/19 Kartela hau alderantziz dago. Bergara aldetik datozenentzat egon beharrean alderantziz dago. Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180926 2018/10/18 Deskribapena 
Alaba hospitalian daukot eta bertara sarritan joatia tokau jat. Inguruetan aparketia eztau bape errez, ta argazkiko 
autokarabania astietan aparkauta ikustiak izugarrizko amorrua emuten dau. Zenbat denboran egon leike veikulo 
bat toki igualian aparkauta? Hospital ingurua ezin dau udaltzainguak pixkat kontrolau, rotaziñua egon deixen ta 
holako jetak ez deixien aparkamentua astietan akaparau? Eskerrik asko.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180924 2018/10/17 Jose Maria Eguren Plazan kotxeak espaloi gainean aparkatzen dute. Hainbat kexa jarri izan ditut Udalean Jose 
Maria Eguren plazan daukagun arazoari buruz. Kotxeak espaloi gainean aparkatzen dute eta arazoak sortzen 
zaizkigu oinezkoei. Horren ondorioz, Udalak erabaki zuen Udaltzainak noizean behin pasatuko zirela eta isunak 
jarriko zituztela. Orain ez dira pasatzen Udaltzainak eta kotxeak lehengo moduan espaloi gainean aparkatzen 
dituzte. Beraz, eskatzen dudana da Udaltzainak noizean behin plazatik pasatzea eta isunak jartzea, eta marra 
horia berriro margotzea. Eskerrik asko  

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180913 2018/10/17 Txakur kakekin nazkatuta nago lanean. Noizko ekintza eraginkor bat?  Ia!!! 
Argazkiak eransten ditut

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180910 2018/10/16 Escribo para quejarme del abuso del uso de las tarjetas de minusválidos para aprcar los vehículos. Gente muy 
joven, y no tan joven, están aparcando en zonas habilitadas para gente con minusvalía, con tarjetas de familiares. 
Se debería de llevar mayor control de este tipo de aparcamientos. En Vitoria los minusválidos pueden aparcar 
todo el día en OTA, en Arrasat no. Aquí se tiene que over el coche a la hora y media, en Vitoria lo tienen gratis.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180879 2018/10/02 Sarri joaten gara erosketak egitera Eroskik Zerrajerako etxeetan duen Consum dendara. Kotxez joaten gara eta 
garajean sartzen dugu. Handik irtetzerakoan ez dago ikusterik ezker aldetik kotxerik datorren ala ez, bertan kotxe 
bat aparkatzeko lekua dagokako eta kotxea egoteran honek oztopatu egiten duelako ostetik zerbait datorren 
ikustea.  
Nik leku hori aparkaleku moduan anulatu egingo nuke, istripuak sahiesteko.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180876 2018/10/01 Ostiral ilunkaran Udaltzainei deitu nien Pablo Uranga kalean gaizki aparkatuta zegoen kotxe bat trafikua 
molestatzen ari zelako.  
Kotxea marra horien gainean aparkatuta zegoen, aparkalekua ez zen leku baten. Eta gainera trafikoa oztopatzen 
zuen.  
20ak aldera lehenengo deia egin nuen. Telefonoa hartu zuen Udaltzaingoak patrulla bat laster pasatuko zela esan 
zidan. Konforme.  
45 minutu geroago kotxeak toki berean jarraitzen zuen.  
Berriro deitu nien eta patrulla orduan pasatuko zelan esan zidan udaltzaingo berak.  
20 minutu beranduago Udaltzaingo patruilla bat gerturatu zen.  
Nire sorpresarako, Udaltzaingoak kotxetik jeitsi ziren, kotxea gaizki aparkatuta zegoela ikusi arren, beste kotxe 
batzuk errepidetik pasatzeko arazorik ez zutela ikusi zuten, kotxean montatu eta multarik jarri gabe joan egin 
ziren.  
ZEINTZUK DIRA ZIRKULAZIO/APARKALEKU ARAUAK? NORA DATOR ARBITRARIETATE HORI? NAHI DUTENEAN 
MULTATZEN AL DUTE?  
Arrasateko udaltzainek herritarrei eskeintzen dieten zerbitzua lotsagarria da... 
Argazkia eransten dut.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180884 2018/10/03 Kaixo. Erguin Kalean, eliza inguruko zelai-jardinetan ohitura da txakurrek kaka egitea. Gehiengoak ez ditu bere 
animalien hondakin hauek jasotzen. Horren ondorioz inguruan bizi garenok, zelaietan jolasten duten umeek ..., 
askotan oroitzapen nazkagarri bat eramaten dugu etxera. Mesedez zeozer egitea eskatzen dugu. Argazkia 
eransten dut.

Erantzunda

UDALTZAINGOA 20180882 2018/10/03 En la calle Santa Marina día tras día excrementos de perro por todos sitios. Adjunto foto. Erantzunda

UDALTZAINGOA 20181163 2018/12/07 En la Merced hay un espejo para ver los coches que vienen de Altamira. Ese espejo está pintado y no se ve, no 
cumple su función. Solicita que se limpie.

Irakurria

UDALTZAINGOA 20181144 2018/12/03 En Santa Marina 30, tengo que pasar con silla de ruedas por la acera que va desde la farmacia a la pescadería, y 
los coches que están aparcados se meten demasiado en la acera, con lo que no suelo tener sitio. La solución es 
fácil, poniendo algún pivote o especie de valla para que no puedan entrar hasta la acera. Hay sitio de sobra. 
Espero que lo tengan en cuenta. Adjunto foto.

Irakurria


